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Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 
 
7/2014. sz. 
 
 

Jegyzőkönyv 
 
 
 
Készült: 2014. március 27-én 14:00 órai kezdettel tartott nyilvános Képviselő-testületi 
ülésről. 
 
 
Testületi ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácsterme 
 
 
Jelen vannak: a csatolt jelenléti ív szerint 
 
 
NAPIREND: 
 

1) Beszámoló Egyek Nagyközség közbiztonsági helyzetéről 
Előadó: Dr. Berecz József Rendőrkapitányság vezetője 
111/2014.(III.27.) sz. határozat 

 
2) Beszámoló a házi segítségnyújtást bonyolító szervezetek működéséről 

Előadó: Baptista Szeretetszolgálat Egyházi Jogi Személy 
Baptista Tevékeny Szeretet Misszió 
Petropál Nonprofit Kft. 

 112/2014.(III.27.) sz. határozat 
 
3) Beszámoló Egyek Nagyközség Önkormányzata és intézményeinek 2013. évi 

gazdálkodásáról 
Előadó: Dr. Miluczky Attila polgármester 
15/2014.(III.27.) sz. rendelet 
 

4) 2013. évi egyszerűsített mérlegbeszámoló elfogadása 
113/2014.(III.27.) sz. határozat 

 
5) Beszámoló a Szöghatár Kft. 2013. évi gazdálkodásáról, tevékenységéről 

Előadó: Magyar Éva ügyvezető 
 114/2014.(III.27.) sz. határozat 
 

6) Munkahelyteremtő- és megőrző fejlesztések támogatásáról tájékoztató 
115/2014.(III.27.) sz. határozat 

 
7) Előterjesztés fejlesztési célú hitel felvételére az „ÉAOP-4.1.2/A-12-2013-0068 

Védőnői szolgálat külső-belső felújítása” pályázat lebonyolítására 
116/2014.(III.27.) sz. határozat 
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8) Előterjesztés fejlesztési célú hitel felvételére zúzott kő vásárlására 
117/2014.(III.27.) sz. határozat 

 
9) Egyek és Környéke Szociális Szövetkezet kérelme 

118/2014.(III.27.) sz. határozat 
 

10) Kemény István 0332/15 hrsz-ú erdő felajánlása 
119/2014.(III.27.) sz. határozat 

 
11) A Kántortag Kft. rendelkezésére bocsátott 33,3 ha földterület pontos helyének 

meghatározása 
120/2014.(III.27.) sz. határozat 

 
12) Polgármesteri jelentés 

121/2014.(III.27.) sz. határozat 
 

13) Beszámoló a 2013. évi belső ellenőrzésről 
Előadó: Gyarmat-Tax Kft. 
122/2014.(III.27.) sz. határozat 
 

14) A temetőkről és temetkezési tevékenységről szóló 3/2014.(II.05.) önkormányzati 
rendelet módosítása 
Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 
123/2014.(III.27.) sz. határozat 
16/2014.(III.27.) sz. rendelet 
 

15) Kérdések, interpellációk 
 

16) Egyebek 
1) Döntés az Egyeki Nyár rendezvénysorozatról 

124/2014.(III.27.) sz. határozat 
2) Környezetvédelmi alap felhasználásáról döntés 

125/2014.(III.27.) sz. határozat 
3) Előterjesztés a holokauszt egyeki áldozatainak történő emléktábla állítására 

126/2014.(III.27.) sz. határozat 
4) Előterjesztés a Balmazújvárosi Kistérség Többcélú Társulása társulási 

megállapodásának módosítására 
127/2014.(III.27.) sz. határozat 

5) Pályázat benyújtása műfüves pályára 
128/2014.(III.27.) sz. határozat 

6) Egyeki Népdalkör kérelme 
129/2014.(III.27.) sz. határozat 

7) Pályázat benyújtása műfüves ovi focipályára 
130/2014.(III.27.) sz. határozat 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:        

Köszönti a testületi ülésen megjelenteket, és az ülést megnyitja. Megállapítja, hogy az ülés 
szabályszerűen lett összehívva, határozatképes, mivel a 9 fős Képviselő-testületből 8 képviselő 
jelen van. Vigh József képviselő nem tud részt venni az ülésen egyéb elfoglaltsága miatt. 
 
Javasolja, hogy a jegyzőkönyv hitelesítésével Dr. Antal László és Hajduné Holló Katalin 
képviselőket, a jegyzőkönyvvezetésével Fekete Lászlónét bízza meg a Képviselő-testület. 
 
Kéri, hogy aki a jegyzőkönyv hitelesítők és a jegyzőkönyvvezető személyét elfogadja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítők és a 
jegyzőkönyvvezető személyét. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A napirendi pontok tárgyalásánál a távolabbról érkező vendégeket érintő napirendeket veszik 
előre.  
 
Javasolja, hogy a meghívóban szereplő napirendi pontokon túl az alábbi napirendeket is 
tárgyalja meg a Képviselő-testület: 
 

1) Előterjesztés a holokauszt egyeki áldozatainak történő emléktábla állítására 
2) Előterjesztés a Balmazújvárosi Kistérség Többcélú Társulása társulási 

megállapodásának módosítására 
3) A Kántortag Kft. rendelkezésére bocsátott 33,3 ha földterület pontos helyének 

meghatározása 
4) Pályázat benyújtása műfüves pályára 
5) Egyeki Népdalkör kérelme 
6) Pályázat benyújtása műfüves ovi focipályára 
 

Zárt ülésen szükséges tárgyalni az alábbi napirendet: 
 

1) Szociális ügyben benyújtott fellebbezés elbírálása 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel más javaslat nincs, kéri, hogy aki a módosított napirendet elfogadja, az érkező 
vendégek sorrendjét követve, kézfelemeléssel jelezze.  
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal elfogadta módosított napirendet.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Javasolja, hogy az Egyeki Hírmondó felelős kiadójáról a döntést vegyék le a napirendi pontok 
közül. Kéri, hogy aki a javaslattal egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal levette napirendről az Egyeki Hírmondó felelős 
kiadójáról való döntést. 
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Napirendek tárgyalása: 
 

1) Beszámoló Egyek Nagyközség közbiztonsági helyzetéről 
Előadó: Dr. Berecz József Rendőrkapitányság vezetője 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ezt a napirendi pontot a Szociális Bizottság és a Településfejlesztési Bizottság tárgyalta. Kéri 
a bizottságok álláspontjának ismertetését. 
 
Kovács Sándorné képviselő:  

A Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság 4 igen 
szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az Egyek Nagyközség 
közbiztonsági helyzetéről szóló beszámolót. A bizottság megköszöni a munkájukat, és 
további sok sikert kíván. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  

A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 4 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az Egyek 
Nagyközség közbiztonsági helyzetéről szóló beszámolót. 
 
A Képviselő-testületi ülésen jelezzék Dr. Berecz József r.alezredes kirendeltség-vezető felé, 
hogy a településen problémát jelent a drog, fokozottan figyeljenek rá.   
 
A hulladéklerakóból hulladékot szállító járművek sebességének csökkentése érdekében 
lassítót vagy táblát helyezzenek ki az újtelepi általános iskola elé, és végezzenek fokozott 
rendőri ellenőrzést. 
 
Az iskolarendőr fokozottan legyen jelen az iskolában. 
 
A bizottság tagjai nevében megköszönik a rendőrség munkáját. 
 
Dr. Berecz József r. alezredes kapitányságvezető: 

Röviden összefoglalja a jegyzőkönyv mellékletéhez csatolt beszámolóban foglaltakat. Nagy 
segítség volt számukra, a térfigyelő rendszer, amit a múlt héten adtak át. Mindenféleképpen 
köszönet érte, a segítségével már sikerült elkövetőt is fogni. Nagy segítség volt számukra, 
hogy egy gyönyörű őrsépületet vehettek át hivatalosan a múlt héten, amelyet országos 
főkapitány helyettes úr avatott fel és saját elmondása szerint az országban több felé járt, de 
még ilyen szép önkormányzati kezelésű épülettel még nem találkozott, a kamera rendszerről 
pedig csak annyit mondott, hogy 21. századi. Köszönet érte, hogy a kollegái ilyen 
körülmények között dolgozhatnak az elkövetkezendő időben. Reméli, hogy meg fogják 
hálálni ezt a fajta bizalmat.  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő által felvetettekkel kapcsolatban. Igen, vannak eljárásaik 
olyan személyekkel szemben, akik kábítószer fogyasztással kapcsolatba hozhatók. Előzetes 
letartóztatásban is van az a fiatalember. Azt viszont el kell mondani, hogy nem mind 
kábítószer, amit a közvélemény kábítószernek gondol. Különböző vegyületekkel vannak 
meghatározva, hogy mi minősül kábítószernek. Sajnálatos módon, ami a fiatalok körében 
népszerű az új pszichotróp anyagnak minősül. Ezeknek a kereskedelme büntetendő, 
önmagában a birtoklás, fogyasztás nem. Hiába tudják azt, hogy bizonyos körök, személyek 
ilyet fogyasztanak nem biztos, hogy a jog lehető teszi, hogy eljárjanak velük szemben. Csak 
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akkor, ha a szakértői vélemény egyértelműen kimondja, hogy az kábítószer és nem 
pszichotróp anyag. 
 
A hulladékszállítással kapcsolatban a kollegái már megkeresték, mert kaptak jelzést, hogy a 
teherautók nagy sebességgel közlekednek az egyébként is kifogásolt minőségű utcán. 
Beszéltek már a kivitelezővel, hogy a sofőrök irányába ezt tolmácsolja. Amennyiben nem volt 
foganatja, akkor szankció felé fognak elmozdulni. Táblát javasolhatnak, az önkormányzatnak 
van lehetősége arra, hogy sebességkorlátozó táblát helyezzen ki. Jelen pillanatban 
sebességmérő berendezéssel nem rendelkeznek. Természetesen megyei szervtől tudnak 
igényelni, amennyiben ez szükséges. A fokozott rendőri jelenlétet, természetesen tudják 
biztosítani. Az iskolarendőrre, amennyiben igény van, a mostani intenzitásra egy lapáttal rá 
fognak tenni és egyeztetni fognak az iskola vezetőjével, hogy milyen programokon, milyen 
segítséget kell nyújtani az iskola vonatkozásában.  
 
Megköszöni valamennyi együttműködő partner segítségét, amit nyújtottak a munkájukhoz. 
Külön köszönetet mond a Polgárőrségnek, akivel a legszorosabb és leghatékonyabb az 
együttműködésük és az önkormányzatnak is megköszöni, amit a rendőrőrs felújítása 
tekintetében végrehajtott. Köszönet a lakosságnak, akik alapvetően tisztességes, becsületes és 
törvénytisztelő életmódjával hozzájárultak ahhoz, hogy egy élhető településsé vált Egyek és 
nem arról kell beszámolni, hogy milyen magas számú bűncselekményeket követtek el. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 

Múlthét pénteken volt az átadás, amiről Kapitány úr is beszélt. A visszajelzések teljesen 
pozitívak. A beszámolóból kiolvasható, hogy a lakásbetörések száma az elmúlt 3 évben 60%-
al csökkent. Ez azért is nagyon fontos, mert lakosságot ez az, ami leginkább irritálja. Külön 
öröm, hogy országszerte 3500 fővel bővítették a rendőrség állományát. Egyeken is volt 
létszámfejlesztés, akit éveken keresztül adminisztrátorként foglalkoztattak, most átkerült a 
rendőrőrs állományába. Többen vannak Egyekiek, akik az egyeki rendőrőrs munkáját 
segíthetik, azt gondolja, hogy ez nagymértékben kihat a hatékonyságra is, mert akik idegenből 
ideérkeznek, úgysem tudnak olyan kapcsolatokat kiépíteni, mint amilyennel az itt lévők, itt 
élők családtagjaikon, ismerőseiken keresztül rendelkeznek.  
 
Elhangzott, hogy az önkormányzatok által biztosított rendőrőrsök közül ez kiemelkedik. Dr. 
Halmosi Zsolt országos rendőrfőkapitány helyettes elmondta, hogy az országot járva nagy 
örömmel látta, hogy itt törekszenek a rendre. Ez egy nagyon pozitív visszajelzés. Ezt úgy 
értékeli, hogy bizonyos tekintetben mindenképpen jó úton járnak. Szerinte az is egy jól bevált 
történet, hogy a Szöghatár Kft. részéről úgy zajlik a munkavégzés, a munkaszervezés, hogy az 
itt dolgozó közmunkások menetrendszerűen járnak a beosztott utakon és 1 héten belül az 
egész települést egyszer mindenképpen valaki megnézi és összeszedik a szemetet. Azt 
gondolja, hogy minden területen erre kell törekedni, hogy a rendezettség felé haladjanak.  
 
A közbiztonsági beszámolót nagy örömmel nyugtázza és a helyi, a megyei és országos vezetés 
felé is köszönetét fejezi ki. A térfigyelő rendszer bővítésével kapcsolatban oda kell figyelniük 
a pályázati lehetőségekre. Figyelik és keresik a térfigyelő rendszer bővítésének a lehetőségét. 
Műszakilag ez mindenképpen adott és lehetséges. Ezzel a lehetőséggel élni kell. A legutóbbi 
testületi ülésen nagyon sokat beszéltek a temető helyzetéről is, oda is előbb-utóbb indokolt 
lesz térfigyelő kamerát kihelyezni. A térfigyelő rendszerrel kapcsolatban egy plusz 
információ, hogy ezek a kamerák rendszámfelismerő funkcióval is rendelkeznek. A 
rendőrőrsön beütnek egy rendszámot és onnantól kezdve, ha bármikor mozog az az autó, 
akkor az jelzi és a rendőrök tudni fogják, hogy mikor merre jár. Nem az a fő cél, hogy sok 
betörőt fogjanak, hanem az a cél, hogy ne legyenek betörők. Ezekkel a megelőző 
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intézkedésekkel terelik őket a tisztességes életvitel irányába. 
 
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a bizottságok javaslatával egyetért, és a 
beszámolót elfogadja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
111/2014. (III.27.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Egyek Nagyközség közbiztonsági helyzetéről szóló beszámolót 
elfogadja, és megköszöni a munkájukat. 
 
Kéri, hogy fokozottan figyeljenek a településen problémát jelentő drogokra. 
 
Kéri, hogy a hulladéklerakóból hulladékot szállító járművek sebességének 
csökkentése érdekében lassítót vagy táblát helyezzenek ki az újtelepi általános 
iskola elé, és végezzenek fokozott rendőri ellenőrzést. 
 
Kéri, hogy az iskolarendőr fokozottan legyen jelen az iskolában. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Polgármester  

 
 

Holló János alpolgármester kiment az ülésről, jelen van 7 képviselő. 
 
 

2) Beszámoló a házi segítségnyújtást bonyolító szervezetek működéséről 
Előadó: Baptista Szeretetszolgálat Egyházi Jogi Személy 

Baptista Tevékeny Szeretet Misszió 
Petropál Nonprofit Kft. 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A napirendi pontot a Szociális Bizottság tárgyalta. Kéri a bizottság álláspontjának 
ismertetését. 
 
Kovács Sándorné képviselő:  

A Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság 4 igen 
szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a házi segítségnyújtást bonyolító 
szervezetek működéséről szóló beszámolót. A bizottság megköszöni a településen végzett 
munkájukat. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a Szociális Bizottság javaslatával egyetért, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
112/2014. (III.27.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a  
 

� Baptista Szeretet Szolgálat Egyházi Jogi Személy (1111 Budapest, 
Budafoki u. 34/b.) Családtámogató Szociális Szolgáltató Intézmény, 

 
� Baptista Tevékeny Szeretet Misszió (4029 Debrecen Csapó u.71. 2/2),  

 
� Petropál Szociális Szolgáltató Közhasznú Nonprofit Kft. (4087 

Hajdúdorog, Kiss János u. 27.) 
 
2013. évi működéséről szóló beszámolót elfogadja, és megköszöni a 
településen végzett munkájukat. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A házi segítségnyújtók munkáját ismételten megköszönni, és ahogy a bizottsági ülésen is 
elmondta közösen törekedjenek arra, hogy növeljék a létszámot, mind a gondozók és a 
gondozottak tekintetében is. 
 

Holló János alpolgármester visszajött az ülésre, jelen van 8 képviselő. 
 
 

3) Beszámoló Egyek Nagyközség Önkormányzata és intézményeinek 2013. évi 
gazdálkodásáról 
Előadó: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A napirendi pontot az Ügyrendi Bizottság és a Pénzügyi Bizottság tárgyalta. Kéri a 
bizottságok álláspontjának ismertetését. 
 
Dr. Antal László képviselő:  

A Pénzügyi Bizottság 2 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja az 
Egyek Nagyközség Önkormányzata és intézményei 2013. évi gazdálkodásáról szóló 
beszámolót. 
 
Vitéz Zsolt képviselő:  

Az Ügyrendi Bizottság 2 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az 
Egyek Nagyközség Önkormányzata és intézményeinek 2013. évi gazdálkodásáról szóló 
beszámolót. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki Egyek Nagyközség Önkormányzata és 
intézményeinek 2013. évi gazdálkodásáról szóló beszámolót elfogadja, kézfelemeléssel 
jelezze. 
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A Képviselő-testület 7 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 

15/2014. ( III.27.) számú 

zárszámadási rendelete 

az Önkormányzat 2013. évi költségvetésének végrehajtásáról 

 

Az Államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény 91. § -ában kapott felhatalmazás 

alapján Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 120.§. (1) 

bekezdése alapján biztosított véleményezési jogkörében eljáró Egyek Nagyközség 

Önkormányzat Pénzügyi Bizottsága, Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 

szervezeti és működési szabályzatáról szóló 13/2011. (III.31.) Önkormányzati rendeletének 3. 

sz. melléklete által biztosított véleményezési jogkörében eljáró Egyek Nagyközség 

Önkormányzat Bizottságai véleményének kikérésével a következőket rendeli el:  

 

1. § 

 

(1) Az önkormányzat költségvetési szervei az alábbiak: 

 

a.) Önállóan működő és  

gazdálkodó  szerv:            Egyek Nagyközség Önkormányzata 

                                                                          Polgármesteri Hivatal 

b.) Önállóan Működő költségvetési szerv:      Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház 

                                                           

(2) Az (1) bekezdésben felsorolt önállóan működő és gazdálkodó, és önállóan működő 

költségvetési szervek külön-külön címet alkotnak. 

 

2. § 

 

A képviselő- testület az önkormányzat 2013. évi költségvetési teljesítésének 

a) bevételi főösszegét 1 108 107 ezer forintban, azaz  Egymillió- egyszáznyolcezer- 

egyszázhét ezer forintban állapítja meg. 

b) kiadási főösszegét  1 010 838 ezer forintban, azaz Egymillió- tízezer-

nyolcszázharmincnyolc ezer forintban állapítja meg.  
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Költségvetési bevételek összesen:                  1 014 891 eFt 
Költségvetési kiadások összesen:                     899 447 eFt  
Tárgyévi költségvetési többlet:                      115 444 eFt 
  
Költségvetés belső finanszírozására szolgáló pénzforgalom nélküli bevételek: 
Előző évek előirányzat-maradványának, pénzmaradványának igénybevétele 

- működési célra:                                     7 852 eFt 
- felhalmozási célra:                                              26 995 eFt 

 
Költségvetés külső finanszírozását meghaladó összegének külső finanszírozására 
szolgáló bevételek: 
Finanszírozási bevételek: 

- Működési célú hitelfelvétel:                           eFt 
- Felhalmozási célú hitel felvétele:                                                58 369 eFt 

Finanszírozási kiadások: 
- Működési célú hiteltörlesztés:            27 280 eFt 
- Felhalmozási célú hiteltörlesztés:                84 111 eFt 

 
 

3. § 

 

Az önkormányzat 2013. évi teljesített – továbbá eredeti, módosított előirányzat szerinti- 

költségvetési bevételeinek forrásonkénti megoszlását, főbb jogcím csoportonként 

részletezettségben a 1. számú melléklet tartalmazza, intézmények szakfeladatainak főbb 

bevételi jogcímenkénti alakulását a 1/1, 1/2., 1/3.számú melléklet tartalmazza. Önkormányzat 

illetve intézményei szakfeladatonkénti bevételi jogcímeit kötelezően ellátandó, illetve önként 

vállalt feladatok szerinti bontásban az 1/1)a, 1/1)b, 1/2)a,1/3)a, 1/3)b. számú mellékletek 

tartalmazzák.     

  

(2) Az önkormányzat bevételeinek főbb adatai teljesítési szinten 

 a) Intézményi működési bevétel:        29 242 ezer forint 

 b) Önkormányzat működési célú költségvetési támogatása:            336 758 ezer forint 

 c) Működési célú támogatásértékű bevételek:    425 016 ezer forint 

           d) Működési célú átvett pénzeszközök:                         676 ezer forint 

     e) Működési célú tám.kölcsönök visszatér.áll.h.kívülről:                    242 ezer forint 

           f) Önkormányzat felhalmozási célú költségvetési támogatása:   47 837 ezer forint 

      g) Felhalmozási célú támogatásértékű bevételek:                96 422 ezer forint 

           h) Felhalmozási célú visszat.támog.kölcsönök visszat.áll.h.kív.:            18 ezer forint 

           i) Felhalmozási célú pénzeszköz átvétel:                 2 502 ezer forint 

j) Közhatalmi bevétel:                               69 139 ezer forint 
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           k) Felhalmozási bevétel:          7 039 ezer forint 

 l) Hitel kölcsön felvétel állam.h.kívülről:       58 369 ezer forint 

 m) Pénzmaradvány igénybevétele:         34 847 ezer forint 

 n) Központi irányítószervi támogatás:       79 656 ezer forint 

 

4. §. 

 

(1) Az önkormányzat a 2013. évi teljesített működési, fenntartási kiadásainak összege  

845 658 ezer forint. 

      (2) Működési kiadások teljesítéséből  

a) Személyi jellegű kiadások:       348 568 ezer forint 

b) Munkaadókat terhelő járulékok:                                              56 012 ezer forint 

c) Dologi jellegű kiadások:         142 745 ezer forint 

d) Ellátottak pénzbeli juttatásai:        134 224 ezer forint 

e) Egyéb működési célú támogatásértékű kiadások:           18 615 ezer forint 

f) Egyéb működési célú kiadások( pénzeszközátadás):           38 262 ezer forint 

g) Működési célú támog.kölcsön.nyújt. áll.h. kívülről:                387 ezer forint 

h) Központi irányítószervi támogatás folyósítása:          79 565 ezer forint 

i) Működési hitel törlesztése:          27 280 ezer forint 

 

(3) A Képviselő-testület az önkormányzat költségvetési szervei teljesített működési kiadásait 

a 2.,  3. számú melléklet szerint állapítja meg. Az önkormányzat költségvetési szerv kiadásait 

intézményi bontásban, szakfeladatonkénti felsorolásban a 2/1., 2/2., 2/3., számú melléklet, az 

Önkormányzat és intézményei kötelező, illetve önként vállat feladatonkénti bontásban a 2/1)a, 

2/1)b, 2/2)a, 2/3)a, 2/3)b., számú melléklet szerint állapítja meg. 

 

5. § 

 

(1) Az önkormányzat teljesített felhalmozási kiadásait feladatonként az 4. számú 

melléklet tükrözi. 

(2) Az önkormányzat teljesített felhalmozási kiadásai összesen: 244 745 ezer forint, 

 

Amelyből: 

a) beruházások előirányzat teljesítése:           139 206 ezer forint,  
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b) felújítások előirányzat teljesítése:                                     1 171 ezer forint, 

c) felhalmozási célú pénzeszköz átadás:                13 493 ezer forint 

d) befektetési c. részesedések vásárlása:             140 ezer forint 

e) fejlesztési célú hiteltörlesztés:        84 111 ezer forint 

f) fejlesztési célú hitel kamata:            6 624 ezer forint.    

 

6. § 

 

Az önkormányzat költségvetési szerve teljesített bevételeit és kiadásait működési valamint 

felhalmozási tételeit, mérlegszerűen az 5.  számú melléklet szerint hagyja jóvá.  

 

7. § 

Az önkormányzat 2013. évi működési és felhalmozási célú bevételeinek és kiadásainak 

alakulását a 6. számú melléklet tartalmazza mérleg rendszerben.  

 

8. § 

(1) A képviselő-testület az önkormányzat 2013. évi engedélyezett létszámkeretének záró 

létszámát 111 főben hagyja jóvá. 

(2) Az önkormányzat költségvetési szerve, valamint az önállóan működő intézmények 

létszámkeretét a 2. számú melléklet szerint hagyja jóvá. 

 

9. § 

(1) Az önkormányzat a 2013. évi gazdálkodása során keletkezett, felülvizsgált 

pénzmaradványa:  88 807 ezer forint.  

Ebből 

- Működési célú kötelezettséggel terhelt pénzmaradvány: 73 812 ezer forint 

-   Felhalmozási célú kötelezettséggel terhelt pénzmaradvány:         14 556 ezer forint 

-   Szabad pénzmaradvány működési célú:           439 ezer forint 

( 2) A pénzmaradvány kimutatást a 7.1. számú melléklet tartalmazza. 
 
(3) A Polgármesteri Hivatal 2013. évi gazdálkodása során keletkezett, felülvizsgált 

pénzmaradványa: 8 437 ezer forint.  

( 4) A pénzmaradvány kimutatást a 7.2. számú melléklet tartalmazza. 
 
(5) A Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház 2013. évi gazdálkodása során nem 
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keletkezett pénzmaradvány. 

 ( 6) A pénzmaradvány kimutatást a 7.3. számú melléklet tartalmazza.  
 

10. § 

Az önkormányzat Képviselő-testülete a 2013. évi helyi adó bevételeit, annak felhasználását a 

8. számú melléklet szerint hagyja jóvá. 

11. § 

Az önkormányzat Képviselő-testülete az önkormányzat a 2013. évi állami támogatásokkal és 

hozzájárulásokkal valamint egyéb állami pénzalapokkal kapcsolatos elszámolását a 9. számú 

melléklet szerint hagyja jóvá.  

12. § 

Az önkormányzat Képviselő-testülete az önkormányzat a 2013. évi többéves kihatással járó 

döntésekből származó kötelezettségek teljesülését, célok szerint évenkénti bontásban a 10. 

számú melléklet szerint hagyja jóvá. 

13. § 

Az önkormányzat Képviselő-testülete az önkormányzat a 2013. évi vagyonkimutatását 

tartalmazó mérleget a 11.1. számú melléklet szerint hagyja jóvá, a Polgármesteri Hivatal 

2013. évi vagyonkimutatását tartalmazó mérleget a 11.2 számú melléklet szerint hagyja jóvá. 

A Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház 2013. évi vagyonkimutatását tartalmazó 

mérleget a 11.3. sz. melléklet szerint hagyja jóvá. 

 

14. § 

Az önkormányzat Képviselő-testülete az önkormányzat 2013. évi adósságállományát a 12.1. 

számú melléklet szerint hagyja jóvá, a Polgármesteri Hivatal 2013. évi adósságállományát a 

12.2. számú melléklet szerint hagyja jóvá, a Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház 2013. 

évi adósságállományát a 12.3. számú melléklet szerint hagyja jóvá. 

 

15. § 

Az önkormányzat Képviselő-testülete az önkormányzat a 2013. évben nyújtott közvetett 

támogatások teljesülését a 13. számú melléklet szerint hagyja jóvá. 

 

16. § 

Az önkormányzat Képviselő-testülete a pénzeszközök változását a 14.1, 14.2., 14.3., számú 

melléklet szerint hagyja jóvá. 
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17. § 

Az önkormányzat Képviselő-testülete az Egyeki Roma Nemzetiségi Önkormányzat bevételi és 

kiadási előirányzatait jogcímenként a 15. számú melléklet szerint hagyja jóvá. 

 

Záró rendelkezések 

18. § 

 (1) Ez a rendelet 2014. március 28-én lép hatályba. 

 
 

Mellékletek 

 

1. számú melléklet a zárszámadási rendelet 3. §-ához. Egyek Nagyközség 

Önkormányzatának és költségvetési szervei 2013. évi bevételei forrásonként, főbb 

jogcím csoportonkénti részletezettségben 

1/1. számú melléklet a zárszámadási rendelet 3. §-ához. Egyek Nagyközség  

Önkormányzatának 2013. évi bevételeit tartalmazza kiemelt előirányzatonként  

szakfeladat szerinti bontásban 

1/1)a. számú melléklet a zárszámadási rendelet 3. §-ához. Egyek Nagyközség  

Önkormányzatának 2013. évi bevételei kiemelt előirányzatonként szakfeladat szerinti  

bontásban kötelezően ellátandó feladatonként 

1/1)b. számú melléklet a zárszámadási rendelet 3.§ -ához. Egyek Nagyközség  

Önkormányzatának 2013. évi bevételei kiemelt előirányzatonként szakfeladat  

szerinti bontásban önként vállalt feladatonként 

1/2. számú melléklet zárszámadási rendelet 3. §-ához. a Polgármesteri Hivatal 2013. évi  

bevételeit tartalmazza kiemelt előirányzatonként szakfeladat szerinti bontásban 

1/2)a. számú melléklet zárszámadási rendelet 3. §-ához. a Polgármesteri Hivatal 2013. évi  

 bevételeit tartalmazza kiemelt előirányzatonként szakfeladat szerinti bontásban  

 kötelezően ellátandó feladatonként 

1/3. számú melléklet zárszámadási rendelet 3. §-ához. a Tárkányi Béla Könyvtár és  

Művelődési Ház 2013. évi bevételeit tartalmazza kiemelt előirányzatonként szakfeladat  

szerinti bontásban 

1/3)a. számú melléklet zárszámadási rendelet 3. §-ához a Tárkányi Béla Könyvtár és   

Művelődési Ház 2013. évi bevételeit tartalmazza kiemelt előirányzatonként  

szakfeladat szerinti bontásban kötelezően ellátandó feladatonként 
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1/3)b. számú melléklet zárszámadási rendelet 3. §-ához a Tárkányi Béla Könyvtár és  

Művelődési Ház 2013. évi bevételeit tartalmazza kiemelt előirányzatonként  

szakfeladat szerinti bontásban önként vállalt feladatonként 

2. számú melléklet a zárszámadási rendelet 4. § (1) (2) (3) bekezdéséhez, Egyek 

Nagyközség Önkormányzatának és költségvetési szerveinek 2013. évi kiadásai kiemelt 

előirányzatonként 

2/1. számú melléklet a zárszámadási rendelet 4. §.(3) bekezdéséhez,  Egyek Nagyközség 

 Önkormányzatának 2013. évi kiadásait tartalmazza kiemelt előirányzatonként 

 szakfeladat szerinti bontásban 

2/1)a. számú melléklet a zárszámadási rendelet 4. §.(3) bekezdéséhez,  Egyek Nagyközség 

 Önkormányzatának 2013. évi kiadásait tartalmazza kiemelt előirányzatonként 

 szakfeladat szerinti bontásban kötelezően ellátandó feladatonként 

2/1)b. számú melléklet a zárszámadási rendelet 4. §.(3) bekezdéséhez,  Egyek Nagyközség 

 Önkormányzatának 2013. évi kiadásait tartalmazza kiemelt előirányzatonként 

 szakfeladat szerinti bontásban önként vállalt feladatonként 

2/2. számú melléklet zárszámadási rendelet 4. §.(3) bekezdéséhez, a Polgármesteri Hivatal 

 2013. évi kiadásait tartalmazza kiemelt előirányzatonként szakfeladat szerinti bontásban 

2/2)a. számú melléklet zárszámadási rendelet 4. §.(3) bekezdéséhez, a Polgármesteri Hivatal 

 2013. évi kiadásait tartalmazza kiemelt előirányzatonként szakfeladat szerinti bontásban 

 kötelezően ellátandó feladatonként 

2/3. számú melléklet zárszámadási rendelet 4. §.(3) bekezdéséhez, a Tárkányi Béla Könyvtár  

 és Művelődési Ház 2013. évi kiadásait tartalmazza kiemelt előirányzatonként 

 szakfeladat szerinti bontásban 

2/3)a. számú melléklet zárszámadási rendelet 4. §.(3) bekezdéséhez,  a Tárkányi Béla 

Könyvtár és Művelődési Ház 2013. évi kiadásait tartalmazza kiemelt előirányzatonként 

 szakfeladat szerinti bontásban kötelezően ellátandó feladatonként 

2/3)b. számú melléklet zárszámadási rendelet 4. §.(3) bekezdéséhez,  a Tárkányi Béla 

Könyvtár és Művelődési Ház 2013. évi kiadásait tartalmazza kiemelt előirányzatonként 

 szakfeladat szerinti bontásban kötelezően ellátandó feladatonként 

3. számú melléklet a zárszámadási rendelet 4. § (3) bekezdéséhez, Egyek Nagyközség 

Önkormányzatának és költségvetési szerveinek 2013. évi működési kiadásai kiemelt 

előirányzatonként 
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4. számú melléklet a zárszámadási rendelet 5. §-ához, Egyek Nagyközség 

Önkormányzatának és költségvetési szerveinek 2013. évi felújítási kiadásai célonként, és 

felhalmozási kiadásai feladatonként 

  5.  számú melléklet a zárszámadási rendelet 6. §-ához, Egyek Nagyközség Önkormányzata  

       2013. évi Pénzügyi mérlege 

6. számú melléklet a zárszámadási rendelet 7. §-ához, Egyek Nagyközség Önkormányzata  

működési és felhalmozási célú bevételeinek és kiadásainak 2013. évi adatai mérleg  

rendszerben 

7.1. számú melléklet a zárszámadási rendelet 9. § (1), (2) bekezdéséhez Egyek Nagyközség  

      Önkormányzata 2013. évi pénzmaradvány kimutatása  

7.2. számú melléklet a zárszámadási rendelet 9. § (3), (4) bekezdéséhez a Polgármesteri   

      Hivatal 2013. évi pénzmaradvány kimutatása  

7.3. számú melléklet a zárszámadási rendelet 9. § (5), (6) bekezdéséhez a Tárkányi Béla  

       Könyvtár és Művelődési Ház 2013. évi pénzmaradvány kimutatása  

8. számú melléklet zárszámadási rendelet 10. §-ához, Egyek Nagyközség Önkormányzatának  

      2013. évi helyi adó bevételeiről és felhasználásáról 

9. számú melléklet a zárszámadási rendelet 11. §-ához, Egyek Nagyközség 

 Önkormányzatának a 2013. évi állami támogatásokkal, hozzájárulásokkal és egyéb 

 állami pénzalapokkal kapcsolatos elszámolások 

10. számú melléklet a zárszámadási rendelet 12. §-ához, a több éves kihatással járó  

döntésekből származó kötelezettségek célok szerinti évenkénti bontásban 

11.1. számú melléklet a zárszámadási rendelet 13. §-ához, Egyek Nagyközség Önkormányzata  

      2013. évi vagyonkimutatását tartalmazó mérleg 

11.2. számú melléklet a zárszámadási rendelet 13. §-ához, a Polgármesteri Hivatal 2013. évi  

      vagyonkimutatását tartalmazó mérleg 

11.3. számú melléklet a zárszámadási rendelet 13. §-ához, a Tárkányi Béla Könyvtár és  

        Művelődési Ház 2013. évi vagyonkimutatását tartalmazó mérleg 

12.1. számú melléklet a zárszámadási rendelet 14. §-ához,  Egyek Nagyközség  

Önkormányzata 2013. év végi adósságállományának bemutatása 

12.2. számú melléklet a zárszámadási rendelet 14. §-ához, a Polgármesteri Hivatal 2013. év  

      végi adósságállományának bemutatása 

12.3. számú melléklet a zárszámadási rendelet 14. §-ához, a Tárkányi Béla Könyvtár és  

     Művelődési Ház 2013. év végi adósságállományának bemutatása 

13. számú melléklet a zárszámadási rendelet 15. §-ához Egyek Nagyközség Önkormányzata 
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      2013. évben nyújtott közvetett támogatásának teljesülése 

14.1. számú melléklet a zárszámadási rendelet 16. §-ához, Egyek Nagyközség Önkormányzata  

      2013. évi pénzeszközeinek változása 

14.2. számú melléklet a zárszámadási rendelet 16. §-ához, a Polgármesteri Hivatal 2013. évi  

      pénzeszközeinek változása 

14.3. számú melléklet a zárszámadási rendelet 16. §-ához, a Tárkányi Béla Könyvtár és 

      Művelődési Ház 2013. évi pénzeszközeinek változása 

15. számú melléklet a zárszámadási rendelet 17. §-ához, az Egyeki Roma Nemzetiségi   

      Önkormányzat 2013. évi bevételi és kiadási előirányzatai jogcímenként 
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4) 2013. évi egyszerűsített mérlegbeszámoló elfogadása 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ezt a napirendi pontot a Pénzügyi Bizottság tárgyalta. Kéri a bizottság álláspontjának 
ismertetését. 
 
Dr. Antal László képviselő:  

A Pénzügyi Bizottság 2 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a 2013. 
évi egyszerűsített mérlegbeszámolót. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a Pénzügyi Bizottság javaslatával egyetért, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
113/2014. (III.27.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete az Önkormányzat és 
intézményei 2013. évi egyszerűsített beszámolóját és könyvvizsgálói jelentését 
a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 
törvényben foglaltak alapján elfogadja. 

 
Elrendeli a könyvvizsgáló által záradékolt egyszerűsített beszámoló közzétételét 
és felkéri a polgármestert, hogy egyidejűleg az Állami Számvevőszéknek küldje 
meg. 
 
Határidő: 2014. május 30. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila Polgármester 

 
 

5) Beszámoló a Szöghatár Kft. 2013. évi gazdálkodásáról, tevékenységéről 
Előadó: Magyar Éva ügyvezető 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A napirendi pontot a Településfejlesztési Bizottság és a Pénzügyi Bizottság tárgyalta. Kéri a 
bizottságok álláspontjának ismertetését. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  

A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 4 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, a Szöghatár Kft. 
2013. évi gazdálkodásáról, tevékenységéről szóló beszámolót. 
 
Dr. Antal László képviselő:  

A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Szöghatár Kft. 2013. évi 
gazdálkodásáról, tevékenységéről szóló beszámolót. 
 
 



EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 
A 2014. MÁRCIUS 27. NAPJÁN TARTOTT NYÍLVÁNOS ÜLÉSÉRŐL 

 

18/46 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Az elmúlt napokban agyondicsérték a rendőrőrsöt, tényleg jó látni a rendőrőrs felújított 
épületét, az új bútorokat, szépen be van rendezve, virágokkal, festményekkel. A XXI. 
században elvárható körülmények között dolgozhatnak. A munka a kivitelezője az Egyeki 
Szöghatár Kft. volt. Azt gondolja, hogy ez az egyetlen helyes út, ami elfogadható és 
támogatható, hogy a Szöghatár Kft, azokat a munkálatokat, amiket el tud végezni, azokat a 
tevékenységeket erősítse, előre vigye. A munkát úgy kell beosztani, hogy ez a profil 
erősödjön. Évről évre még többet, még nagyobb, még nehezebb munkálatokat tudjanak 
bevállalni. Sajnálja, hogy a védőnői szolgálat pályázatára nem tudták meghívni a Szöghatár 
Kft-ét. Ügyvéd úr szerint az önkormányzat tulajdonában lévő céget jobb, ha nem hívnak meg. 
Ezért őket nem is hívták meg, pedig az lett volna az igazi, ha azt a munkát is a Kft. tudta 
volna elvégezni. Bár a finanszírozással ott gondok lettek volna, mivel előre finanszírozni 40-
50 millió Ft-os munkát, az nem egyszerű dolog. Sajnos a Szöghatár Kft. nincs ennyire erős 
pénzügyileg. Talán egyszer ez az idő is el fog jönni. Minden esetre szerette volna 
kihangsúlyozni, hogy nagyon jónak látja, ahogy a Szöghatár Kft. ezt a munkát elvégezte. 
Vannak benne kifogásolható dolgok, találnak benne hibát, ha éppen akarnak, de 
összességében azt gondolja, hogy a végeredményt kell nézni, hogy ezt a munkát Egyekiek, 
helyben itt dolgozó emberek végezték el. 
 
Mivel a beszámolóval kapcsolatban nincs kérdés, hozzászólás, kéri, hogy aki a bizottságok 
javaslatával egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
114/2014. (III.27.) számú határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. 2013. évi gazdálkodásáról, 
tevékenységéről szóló beszámolót elfogadja. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Magyar Éva ügyvezető 
 
 

8) Munkahelyteremtő- és megőrző fejlesztések támogatásáról tájékoztató 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ezt a napirendi pontot a Településfejlesztési Bizottság és a Pénzügyi Bizottság tárgyalta. Kéri 
a bizottságok álláspontjának ismertetését. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  

A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 4 igen szavazattal tudomásul vételre javasolja a Képviselő-testületnek a 
munkahelyteremtő- és megőrző fejlesztések támogatásáról szóló tájékoztatót. 
 
Dr. Antal László képviselő:  

A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal tudomásulvételre javasolja a tájékoztatót. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Szerették volna, hogy ennél a napirendnél Nagy Csaba könyvvizsgáló úr is jelen legyen. Azt 
szeretnék, hogy azok a helyi vállalkozók, akik az iparűzési adójukat az önkormányzathoz 
fizetik meg, és ha olyan fejlesztéseken munkahely- teremtő vagy megőrző beruházásokon, 
törik a fejüket, amihez mindenképpen pénz kell, és esetleg nem rendelkeznek elég forrással, 
de próbálkoznak minden segítséget megszerezni a beruházáshoz, jó lenne, ha az Egyek 
Fejlesztésért Közalapítvány támogatná. Ismerteti a jegyzőkönyv mellékleteként csatolt 
pályázati felhívást. Az önkormányzat ezeket a vállalkozásokat nem kívánja támogatni, hanem 
az Egyek Fejlesztésért Közalapítványnak szeretnének egy működési támogatást adni. Úgy 
gondolja, hogy ebbe semmi kivetni való nincsen. Annak idején Dr. Kovács Tibor ügyvéd úrral 
találta ki ezt a konstrukciót a munkahely teremtő, munkahelymegőrző beruházások 
támogatására. Nagy Csaba könyvvizsgálót felkéri, hogy mondja el, látja-e ennek akadályát? 
 
Nagy Csaba könyvvizsgáló:  

Hasonló konstrukciót beszéltek, ezt még nem. Mindenképpen külön kell választani a két 
dolgot. Az egyik az alapítványnak a működése, az alapítványnak a céljai között, az alapító 
okiratában meghatározottaknak a felhasználása, amiben szerepelnie kell, hogy hogyan 
támogatja a vállalkozásoknak a működését. A másik az önkormányzat alapítványi támogatása. 
Elsősorban költségvetési oldalról kell megközelíteni, hogy amennyiben a költségvetés 
lehetőségei biztosítják, az önkormányzat támogathat társadalmi szervezeteket. Elsősorban a 
kötelező feladatok érdekében, ami az önkormányzati törvényben van meghatározva. Ezek 
között létezik olyan cél, hogy a foglalkoztatás elősegítésének a támogatása. Tehát így erről a 
jogszabályi oldalról nincs akadálya annak, hogy az önkormányzat támogassa azt az 
alapítványt, aki a helyi foglalkoztatásnak a segítségét támogatja. Egy dolgot kellene 
körbejárni, létezik egy támogatásokat vizsgáló hivatal, ami 2011-ben hozott kormányrendelet 
alapján végzi a munkáját. Ezt kell megnézni, hogy ha ez az egész konstrukció nem ütközik 
ebbe a jogszabályba, akkor nem látja akadályát, hogy az önkormányzat ezt megtegye. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Úgy gondolja, hogy ezt nekik hivatalból is meg kell tenni, hogy átnézik ezt a vonatkozását is. 
Előttük egy tájékoztató van, ezt a tájékoztatót tudomásul tudják venni, vagy ha valaki azt 
mondja, hogy erről hallani sem akar, az most elmondhatja. Úgy gondolja, hogy ebben egy 
olyan konstrukció kezd kikristályosodni, amiről a Képviselő-testület minden tagja évek óta 
„ábrándozik”. Érzik, hogy lépéskényszer van, tenni kell azért, hogy Egyeken minél több pénz 
forduljon fejlesztésre, ezeket a vállalkozásokat ösztönözni kell. A vállalkozások 
vonatkozásában nem olyan nagy összegekről van szó. A MEDICOR szeretne egy 70 millió Ft-
os beruházást megvalósítani, és néha egy hajszálon múlik, hogy hol valósul meg ez a 
beruházás, a debreceni a romániai vagy egyeki telephelyen. Hogyha ez a hajszál, éppen az 
önkormányzat támogatása lesz, akkor nagyon jó úton járnak. Javasolja, hogy ezt így fogadják 
el és vegyék tudomásul a tájékoztatót. 
 
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a munkahelyteremtő- és megőrző fejlesztések 
támogatásáról szóló tájékoztatót tudomásul veszi, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
115/2014. (III.27.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy tudomásul veszi a munkahelyteremtő- és megőrző fejlesztések 
támogatásáról szóló tájékoztatót. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

9) Előterjesztés fejlesztési célú hitel felvételére az „ÉAOP-4.1.2/A-12-2013-0068 
Védőnői szolgálat külső-belső felújítása” pályázat lebonyolítására 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ezt a napirendi pontot a Pénzügyi Bizottság tárgyalta. Kéri a bizottság álláspontjának 
ismertetését. 
 
Dr. Antal László képviselő:  

A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki egyetért a Pénzügyi Bizottság javaslatával, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
116/2014. (III.27.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete hozzájárul ahhoz, hogy 
Egyek Nagyközség Önkormányzata 4.972.000 forint összegű fejlesztési célú 
hitelt vesz fel a Tiszafüred és Vidéke Takarékszövetkezettől.  
 
Hitelfelvétel célja: „ÉAOP-4.1.2/A-12-2013-0068 Védőnői szolgálat külső-
belső felújítása” pályázat lebonyolítására. 
 
A hiteltörlesztéshez a 0348 hrsz-u földterület a fedezet. 
 
Felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
 

10) Előterjesztés fejlesztési célú hitel felvételére zúzott kő vásárlására 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ezt a napirendi pontot a Pénzügyi Bizottság tárgyalta. Kéri a bizottság álláspontjának 
ismertetését. 
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Dr. Antal László képviselő:  

A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Az előterjesztésben ott van Nagy Csaba könyvvizsgáló véleményezése is és ő sem látja 
akadályát. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki támogatja a zúzott kő vásárlásának céljából 
történő hitelfelvételt, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
117/2014. (III.27.) számú határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete hozzájárul ahhoz, hogy 
Egyek Nagyközség Önkormányzata 9.500.000 forint összegű fejlesztési célú 
hitelt vesz fel a Tiszafüred és Vidéke Takarékszövetkezettől.  
 
Hitelfelvétel célja: Zúzott kő vásárlás. 
 
A hiteltörlesztéshez a 0348 hrsz-u földterület a fedezet. 
 
Felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
 

11) Egyek és Környéke Szociális Szövetkezet kérelme 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ezt a napirendi pontot a Pénzügyi Bizottság tárgyalta. Kéri a bizottság álláspontjának 
ismertetését. 
 
Dr. Antal László képviselő:  

A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Kántortag 
Kft-vel (4069 Egyek, Táncsics u. 19.) kötött bérleti szerződés lejártát követően (2014.09.30.) 
a 33,3 ha-on kívül hasznosítandó földterület bérletére írjanak ki pályázatot. A pályázattal a kis 
földterülettel rendelkező gazdákat, fiatalokat támogassák. A pályázati felhívásban 
korlátozzák, hogy egy gazdálkodó mekkora területre pályázhat. A felhívásra az Egyek és 
Környéke Szociális Szövetkezet is nyújthat be pályázatot. 
 
Ez az ő indítványa volt. Az a véleménye, hogy nem az egyébként is erős gazdálkodókat kell 
tovább erősíteniük. Úgy gondolja, hogy a top gazdák sem fognak ebben kitételt találni és ezzel 
esélyt adnak a Szociális Szövetkezetnek is, ők is nyugodtan pályázhatnak. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Teljesen támogatja ő is az elgondolást. Elsősorban az lenne a legjobb és az a cél, hogy ezeket 
a földeket az önkormányzat dolgozói, az önkormányzat működésében műveljék meg és így ők 
biztosítsanak minél több embernek munkalehetőséget. A tavalyi év nem jól sikerült 
mezőgazdasági vonatkozásban. Az idén a mezőgazdasági programot egy új szakember 
irányítja felsőfokú végzettséggel, bízik benne, hogy egy eredményesebb gazdasági év lesz, 
mint a tavalyi. Körülbelül augusztusban már látni fogják, hogy úgy alakulnak-e a dolgok, 
ahogyan szeretnék. Ennek a mezőgazdasági projektnek egy ember a kulcsfigurája, azon az egy 
emberen múlik minden, aki ezt az egészet irányítja. Ha ő jól irányítja, és az önkormányzatnak 
megfelelő bevétele lesz, akkor az kell, hogy legyen a cél, hogy ezeket a földterületeket az 
önkormányzat művelje meg. Viszont, hogy ha ez nem úgy alakul, ahogyan azt szeretnék, és 
bebizonyosodik, hogy nem tudnak megfelelő szakembert találni, akinek segítségével 
eredményesen megfelelő megtérüléssel tudnának gazdálkodni, akkor jön a Pénzügyi Bizottság 
által javasolt forgatókönyv. Ha bérbe akarják adni ezeket a földeket, akkor szerinte úgy 
célszerű, hogy meghatároznak egy mértéket, hogy ne a nagy gazdáknak legyen még több, 
hanem a sok kicsinek, aki a településen van és szeretne boldogulni, őket kell támogatni, őket 
kell erősíteni. A cél az, hogy minél többen részesüljenek ezeknek a földeknek a jótékony 
hatásából. A döntést meghagyná a következő Képviselő-testület számára. Ez a döntésük 
körülbelül 5 évet mindenképpen befolyásol, a következő Képviselő-testület 5 éves 
mandátumot fognak kapni, tehát ez úgy lesz korrekt, ha előkészítik a döntéshozatalt, a 
következő testület pedig októberben eldönti, hogyan tovább. 
 
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki támogatja a Pénzügyi Bizottság javaslatát, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
118/2014. (III.27.) számú határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Kántortag Kft-vel (4069 Egyek, Táncsics u. 19.) kötött bérleti szerződés 
lejártát követően (2014.09.30.) a 33,3 ha-on kívül hasznosítandó földterület 
bérletére írjanak ki pályázatot. A pályázattal a kis földterülettel rendelkező 
gazdákat, fiatalokat támogassák. A pályázati felhívásban korlátozzák, hogy egy 
gazdálkodó mekkora területre pályázhat. A felhívásra az Egyek és Környéke 
Szociális Szövetkezet is nyújthat be pályázatot. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

12) Kemény István 0332/15 hrsz-ú erdő felajánlása  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ezt a napirendet a Településfejlesztési Bizottság tárgyalta. Kéri a bizottság álláspontjának 
ismertetését. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  

A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy fogadja el Kemény 
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István által felajánlott 0332/15 hrsz-ú erdőt, és cserébe ajánljon fel egy hasonló nagyságú 
szabad földterületet. 
 
A terület ismeretében tárgyalja újra a napirendet. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A Pénzügyi Bizottság ülésén megkérdezték Kemény István urat, hogy van-e olyan földterület, 
amit esetleg szeretne. Nagyjából ugyanakkora nagyságú területet kívánnak a részére 
biztosítani. Kemény István kérte, hogy szakértőként vonják be az egyeztetésbe Szincsák 
Ferencet is. Kemény István a kis Tisza melletti Szincsák úr tulajdonában lévő földet szeretné, 
és az önkormányzat tulajdonában lévő föld kerülne Szincsák úr tulajdonába, az a kis erdősáv, 
amiről szó van, pedig ide kerülne az önkormányzathoz. El tud képzelni egy ilyen 
megállapodást is. Összességében a végeredménynek annak kell lennie, hogy az önkormányzat 
nagyjából ugyanakkora nagyságú területet ad, amekkora a felajánlott terület. Ez a terület azért 
kell nagyon, mert a település ivóvíz kútja és az ehhez tartozó megfigyelő kutak is rajta 
vannak. Egyébként magának a földterületnek nincs nagy értéke, de az ivóvíz miatt fontos, 
hogy az önkormányzathoz kerüljön. 
 
Kemény István: 

Ha a mostani témában meg tudnak egyezni, akkor meg tudja ígérni, hogy a Tiszához vezető 
útra ki fog helyezni egy táblát, amire fel lesz írva, hogy a 2014-ben működő önkormányzat a 
Polgármesterrel együtt segítette ezt a vállalkozót ahhoz, hogy ott Egyek községnek legyen egy 
üdülő területe.  
 
Akárhogy mondja Polgármester úr, hogy ez egy értéktelen terület. Ez egy erdő, ez már 
biztosan van 10 éves és ez a terület több mint 1 ha. A jelenlegi vízmű bejárata beletartozik, és 
szolgalmi jog sincs rá bejegyezve. A befogadót már elkezdte rendbe rakni és folytatni is 
akarja. Azt akarja, hogy a község ivóvize egyáltalán ne legyen veszélyeztetve. Ehhez az kell, 
hogy a Szöghatártól ne hozzák a kút közelébe azt a vizet, ami kijön a majdani 
szennyvíztisztítóból, mert azt hallotta, hogy át lesz hozva a szennyvíztisztító a Szöghatárhoz. 
Ha ott beleengedődik abba az árokba a vizet, akkor veszélyeztetve lesz az ivóvíz. 
Amennyiben ez az erdő átkerül az önkormányzat tulajdonába, akkor ott egy szakszerű 
betonárkot lehet levinni a befogadóba.  
 
Ez a több mint 1 ha föld jóval többet ér, mint egy ugyanekkora méretű szántóföld. Ha ő 
cserébe adja oda, akkor ezzel szemben jóval több szántóföldet kell adni. Ha ő meg tud egyezni 
Szincsák Ferenccel, az is egy meder. Azt gondolja, hogy Szincsák Ferencet kell kielégíteni 
szántófölddel, és akkor megegyeznek. Javasolja, hogy Szincsák Ferenc agrármérnököt 
tanácsadóként ebbe a dologba vegye be a Képviselő-testület.  
 
A beadványában benne van, hogy a betonüzem beüzemelését vállalja, és szeretné, ha a 
későbbiekben a szociális szövetkezet végezné a betonüzem működtetését. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Megköszöni a felajánlást. A betonelem gyártó tevékenységüket beüzemelték. Már elkezdték 
gyártani a szegélyköveket. Az első szériában gyártott szegélykövek a sportpályára kerülnek és 
a kondi park szélét fogják vele körberakni. A napokban kerítés oszlopgyártás zajlott. 
Biztatónak látja az elvégzett munkát. Az ott lévő emberek törekszenek, hogy olyan minőséget 
szállítsanak az önkormányzat részére, aminek az egész település a javát látja. A tárolóban már 
zajlik ez a tevékenység, ezt az önkormányzat nem kívánja átadni senkinek. Már egy pár 
kerítést meg is csináltak belőle. Ahol eddig romos ingatlanok voltak, rendezetlen viszonyok, 
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most tiszta terület, új kerítés van és arra törekszik, hogy ezeken a területeken lucerna, cirok és 
olyan dolgok legyenek elvetve, és hosszú távon rendezett, jó képet mutassanak a település 
részéről. Az önkormányzati traktorral körülbelül 600 tonna szemetet vittek ki a településről, 
ami óriási mennyiség. Ha célba érnek, mindenképpen rendezett viszonyok lesznek a 
településen. Megköszöni a felajánlást, de nem gondolja, hogy a betonelem gyártást át akarnák 
adni a Szociális Szövetkezet részére. Egyébként az önkormányzat is tervezi a szociális 
szövetkezet megalapítását. Egyelőre a kemény feltételek tartják vissza, igaz, hogy induláshoz 
adnak egy kis pénzt, de utána éveken keresztül vállalni kell, hogy az embereknek ott 
munkaviszonyuk legyen. Ő a Szociális Szövetkezet tagjait nem akarja belevinni egy olyan 
konstrukcióba, aminek az lenne a vége, hogy vállalhatatlan kritériumokat tegyen rá az 
emberekre. Ezt semmiképpen sem akarja, nem akarja, hogy eladósodjanak. Majd ha látja a 
történet elejét és végét, majd akkor kezdeményezni fogja a Szociális Szövetkezet 
megalapítását. Elgondolása szerint, ha a gyepmesteri telep kialakítására beadott pályázat nyer, 
ha meglenne, a telephely oda körülbelül 20 embert tervez felvenni, és arra a tevékenységre 
meg tudnák alakítani a szociális szövetkezetet. A környező településekkel összefogva látná 
annak az anyagi hátterét is, amit tudnának biztosítani. Az önkormányzat évente körülbelül 1 
millió Ft-ot költ kóbor kutyák befogására és a közterületek kóbor kutyáktól való 
mentesítésére. Sokkal jobb lenne, ha ezt a pénzt is az egyeki gyepmesteri telep működésére 
fordítanák és odaadnák működési támogatásként. 
 
Kemény István: 

Valamikor volt közbirtok, aminek volt vezetője. Általában a közbirtok bizottságban azok a 
gazdálkodók voltak, akik nem azért mentek oda, hogy tiszteletdíjat kapjanak, hanem azért, 
hogy annak a rétegnek, amelyik egyébként nem tudta saját magát elirányítani azoknak is 
adjanak munkát és kenyeret. Gyakorlatilag a több párt rendszerben az a divat, hogy a 
polgármesterek jönnek-mennek, az egyiknek ilyen az elképzelése, a másiknak pedig olyan. 
Javasolja, hogy a közbirtok rendszert vegyék figyelembe, mert a Polgármesternek nem az 
volna a dolga, hogy nézze, hogy az emberek dolgoznak-e vagy nem. Tekintettel arra, hogy a 
jelenlegi Polgármester tud németül, nagyobb hasznát venné a település, ha piackutatóként 
járná az északi országokat. Ő is a saját földjéből tudna felajánlani, illetve átadni egy nagy 
tömegű közmunkás rétegnek területet, ha volna komoly piac. Az önkormányzat az emberek 
hivatalos ügyeinek az intézésére volna. Amikor össze-vissza országszerte kapkod az 
önkormányzat, annak előbb-utóbb nem lesz jó vége. A polgármester számol, hogy mennyi a 
pénz, az emberek pedig nincsenek megelégedve. Ma is elégedetlenséget fejezték ki irányába, - 
neki is dolgoznak közmunkások- hogy mi az az 50.000 Ft? Igaz, nem sok. Ezt csak úgy 
lehetne növelni, ha értékteremtő munkán keresztül foglalkoztatnák ezeket az embereket, és 
amit megtermelnek, arra piac is lenne. Nem elég csak a betonüzem, kellene még, hogy legyen 
vágóhíd, zöldség-gyümölcs feldolgozó üzem, csemegekukorica feldolgozó üzem. Itt sokkal 
nagyobb dolgokról van szó, mint amit fel tud vállalni egy mindenkori polgármester. Ha megy 
a kapkodás, ő nem tud mit tenni, csak annyit tud, hogy beletörődik és köszöni a tájékoztatást, 
tudomásul veszi. 
 
A másik témában, ha a Képviselő-testület úgy dönt, hogy tárgyaljanak erről a dologról, akkor 
mindenképpen Szincsák Ferencet, mint mezőgazdasági mérnök be kell vonni ebbe a dologba 
és próbáljanak megegyezni és akkor nem lesz akadálya annak, hogy átkerül a 
szennyvíztisztító, és minden simán fog menni. Mivel vannak gépei, a maga részéről megígéri, 
hogy amennyiben az állam nem pénzt a csatorna tetős hasznosításra, akkor felvállalja, hogy 
megcsinálja. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kemény István elmondta, hogy ha lenne piac, akkor a saját földjén is több kertészeti jellegű 
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tevékenységeket tudnának végezni, ami jó lenne az embereknek is és jó lenne mindenkinek. 
Van piac, a február végi testületi ülésre éppen Kemény István hozott el egy konzervgyáros 
embert, aki azt mondta, hogy óriási mennyiségben felvásárol mindent. Ennek az embernek, ő 
is felírta az elérhetőségét, hogy ha jövőre az önkormányzat is nagyobb területen dolgozik, 
nagyobb területen termel, akkor valamelyik konzervgyárral le fognak szerződni és beszállítják 
a portékájukat. Látva azt, hogy Németországban is milyen árak vannak, nem biztos, hogy ott 
nagyobb áron lehetne ezeket a dolgokat értékesíteni. Itthon például a tojás drágább, mint egy 
németországi üzletben. 
 
Visszatérve a napirendi pontra az erdő felajánlás vonatkozásában elhangzott Szincsák Ferenc 
neve. Szincsák Ferencet kérdezi, hogy tudja-e vállalni, hogy közreműködik egy konstrukció 
kidolgozásában, aminek az lesz a lényege, hogy a kis Tiszánál lévő 4 ha nádasától 
megszabaduljon? 
 
Szincsák Ferenc: 

Igen, együttműködik. Pontosításként elmondja, hogy a kis Tiszánál 8 ha nádasa van. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A benzinkút mögötti 1,15 ha nagyságú terület arányaiban hasonló érték, mint a 8 ha nádasa? 
 
Szincsák Ferenc: 

Ez nem értéktelen terület, és kéri, hogy ne így nézzék, mert ha így nézik, akkor nem lesz 
csere. Abból a szemszögből kell kiindulni, hogy ott a csapadékvíz elvezetés nyílt árokkal 
valósul meg, akkor 25 millió forintot spórol meg az önkormányzat. Szakértők kell hívni, aki 
ezt el fogja mondani. Ez a 25 millió forint az érdekes. Azon csodálkozott, hogy Kemény 
István ilyen könnyen felajánlotta ezt a területet, mert ez egy nagyon értékes terület ebből a 
szempontból.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri, hogy aki a Településfejlesztési Bizottság javaslatával egyetért, azzal, hogy folytassanak 
egyeztetéseket Kemény úr és Szincsák Ferenc úr bevonásával, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
119/2014. (III.27.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy el kívánja fogadni a Kemény István által felajánlott 0332/15 hrsz-ú erdőt.  
 
A cserébe felajánlandó területtel kapcsolatban egyeztetéseket folytat Kemény 
Istvánnal, és az egyeztetésbe Szincsák Ferencet is bevonja. 
 
A terület ismeretében újra tárgyalja a napirendet. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Polgármester  
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13) A Kántortag Kft. rendelkezésére bocsátott 33,3 ha földterület pontos helyének 
meghatározása 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A Pénzügyi Bizottság és a Településfejlesztési Bizottság tárgyalta, de nem jutottak döntésre, 
ők a döntést a Képviselő-testületre bízzák. Megkéri Jegyző Asszonyt, hogy ismertesse a 
napirendet. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

A Képviselő-testület 2013-ban a 141/2013-as számú határozatával már döntött arról, hogy a 
Kántortag Kft-nek a jelenleg bérelt területéből 33,3 ha földterületre vonatkozóan 1 évre 
meghosszabbítja a bérleti szerződését, mivel a szerződés időtartama alatt a Kántortag Kft. 
ennyi földterületet visszaadott az önkormányzatnak ezzel is segítve a közmunkaprogramok 
megvalósítását. A Képviselő-testület a jelenlegi döntésével a korábbi testületi döntését hajtja 
végre, ugyanis a korábbi határozat is tartalmazta, hogy meg kell határozni, hogy mely terület 
az, amire nézve szerződéshosszabbítás történik. Egyeztettek a Földhivatallal és ő kérte azt, 
hogy helyrajzi szám szerint legyen megbontva, hogy melyik az a terület, amire nézve a 
hosszabbítás megtörténik és melyik az, amelynek tekintetében a földbérleti szerződés 
2014.09.30-val le fog járni. Ez a terület, amit házon belül is megnéztek és egyeztettek a 
bérlővel a 0348 hrsz-ú terület. Számos kisebb hrsz-ú terület is tartozik ehhez, de legcélszerűbb 
egy nagyobb táblában ennek a jóváhagyása. A hosszabbítás tulajdonképpen erre a területre 
vonatkozna, 1 év időtartamra 2014. október 1-től, tehát folytatólagos használattal, mivel az 
előző szerződés szeptember 30-ával jár le. Tehát a föld folyamatos használatát biztosítaná ez 
által a Képviselő-testület. 
 
A korábbi határozat továbbra is él, azt a biztosítékot fenntartotta magának a Képviselő-
testület, hogy ha bármikor pályázat vagy önkormányzati érdek megkívánja, és erre a területre 
szükségük lesz, akkor ez a szerződés a Kántortag Kft-vel felbontható és a bérleti díjat 
visszafizeti a cég részére. Úgy gondolja, hogy ez mindkét fél részére egy korrekt és az 
önkormányzat részére is egy biztosíték e tekintetben. Tulajdonképpen egy formális döntésről 
van szó, a tavalyi döntésnek a végrehajtásáról. Javasolja a 0348 hrsz-ú terület jóváhagyását, 1 
évre 2014. október 1-től folytatólagos használattal. 
 
Gál-Szalai Erika képviselő:  

Az jutott eszébe, amit a Pénzügyi Bizottság elnöke az előbb előterjesztett pályázati 
lehetőséget e tekintetben, akkor ugyanúgy belefoglalható lehetne ez a földterület is, amit majd 
pályázhatóságra adnak.  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

Tulajdonképpen 64 ha az, amit használ a cég, ebből a közmunkaprogramok támogatása révén 
kerülne 33,3 ha 1 évre meghosszabbítva. Tehát durván 30-31 hektárt pályáztathat az 
önkormányzat. A maradék földterületről az 1 év lejártát követően majd az önkormányzat 
rendelkezik. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri, hogy aki a javaslatot támogatja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
 A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
120/2014. (III.27.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a 141/2013.(IV.25.) sz. határozatában foglaltak alapján a Kántortag Kft-
vel (4069 Egyek, Táncsics u. 19.) 2009. november 13-án megkötött 6462/2009. 
számú szerződésben foglalt területekből a 0348 hrsz-ú szántóból  33,3 ha 
területre nézve a  2014.szeptember 30-án lejáró bérleti szerződést 1 évre 2014. 
október 1-től folytatólagos használattal meghosszabbítja. 
 
Határidő: 2015. október 01. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
 

 
14) Polgármesteri jelentés 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Az elmúlt testületi üléstől körülbelül két hét telt el. Ezt a két hetet leginkább a rendezvény 
szervezésével, bonyolításával töltött munka jegyében telt el. Múlt hét pénteken, szerinte 
nagyon sikeresen megtörténtek az átadó ünnepségek. Az országos rendőrfőkapitánynak a 
képviselője nagyon pozitívan nyilatkozott, délután Püspök úr, illetve az ő kísérete is nagyon 
pozitívan nyilatkoztak. Öröm látni, hogy van egy kis fejlődés is és büszkén a világ tudtára 
tudták adni. 
 
A csapadékelvezető pályázattal kapcsolatban még nem érkezett írásban semmiféle 
iránymutatás. Körülbelül 3 hónapja várják a választ. Ígérik, hogy támogatni fogják, menni fog. 
A tegnapi napon is rákérdeztek és Államtitkár úr azt ígérte a jövő héten írásban is itt lesz a 
kérelem támogatása.  
 
Gál-Szalai Erika képviselő:  

A Polgármester úr által kiküldött rendezvények tervezetben szerepel, hogy melyik hónapban 
mi valósul meg. A Polgármestert kérdezi, hogy szerinte ez tartható lesz-e? 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ezt a Településfejlesztési Bizottság tárgyalta. Ez egy külön napirendi pont. Szerinte ne a 
Polgármesteri jelentésben beszéljék meg, de szerinte tartható lesz. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel több kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a polgármesteri jelentést elfogadja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
121/2014. (III.27.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a polgármesteri jelentést elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
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15) Beszámoló a 2013. évi belső ellenőrzésről 
Előadó: Gyarmat-Tax Kft. 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ezt a napirendi pontot a Pénzügyi Bizottság tárgyalta. Kéri a bizottságok álláspontjának 
ismertetését. 
 
Dr. Antal László képviselő:  

A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal elfogadásra javasolja a 2013. évi belső ellenőrzésről 
szóló beszámolót az alábbi kiegészítéssel: 
 
8. oldal: Nem részesült az önkormányzat konszolidációban ezt módosítani, mivel részesült. 
9. oldal: Intézményi téritési díjat törölni, mivel az már nincs az önkormányzatnál. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a Pénzügyi Bizottság javaslatát egyetért, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
122/2014. (III.27.) számú határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a 2013. évi belső ellenőrzésről szóló beszámolót elfogadja az alábbi 
módosításokkal: 
 
4.2. Tervezés pontban „Az Önkormányzat nem részesült adósság 
konszolidációban” szövegérsz helyett az Önkormányzat részesült adósság 
konszolildációban szövegrész kerüljön. 
 
4.4. Készpénzkezelés ellenőrzése pontból az alábbi bekezdés kerüljön 
törlésre:  
 
Az intézményi térítési díjak beszedését a szabályzatban rögzített munkatársak 
végzik. A térítési díjak beszedése gépi számla alapján történik. Ennek 
beszedésének, elszámolásának a rendje a Pénzkezelési szabályzatban rögzítésre 
került, ennek betartása minden esetben a szabályzatban foglaltaknak 
megfelelően megtörténik. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
 

16) A temetőkről és temetkezési tevékenységről szóló 3/2014.(II.05.) önkormányzati 
rendelet módosítása 

Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ezt a napirendi pontot az Ügyrendi Bizottság és a Településfejlesztési Bizottság tárgyalta. 
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Kéri a bizottságok álláspontjának ismertetését. 
 
Vitéz Zsolt képviselő:  

Az Ügyrendi Bizottság 2 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 
temetőkről és temetkezési tevékenységről szóló 3/2014.(II.05.) önkormányzati rendelet 
módosítását. 
 
Az Ügyrendi Bizottság 2 igen szavazattal tudomásulvételre javasolja a Képviselő-testületnek, 
hogy az urnasírhelyek az urnafal és a kerítés közötti területen a bejárattól jobb kéz felé eső 
részen, vagy arra merőlegesen a kerítés mentén a fák között, vagy az urnafal mögötti szabad 
területen lesz elhelyezve figyelembe véve a jelenlegi sírokat. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  

A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 4 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a temetőkről és 
temetkezési tevékenységről szóló 3/2014.(II.05.) önkormányzati rendelet módosítását.  
 
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az urnasírhelyek ne a 
kolombárium és a kerítés között legyenek elhelyezve. Az urnasírhelyre csak fedlap legyen 
helyezhető, emlékmű ne legyen emelhető. Felkéri Csepreginé Kocsis Nóra jegyzőt, hogy a 
fedlap lehetséges méretéről egyeztessen egy sírkő készítővel. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

Ahogy a két bizottsági ülésen, ahogy a rendeletet átbeszélték, gondolja, hogy a díj 
tekintetében ez a díjtétel fog jelenleg elfogadásra kerülni. A bizottsági üléseken elfelejtette 
mondani, hogy ha mégis azt érzékelik, hogy saját maguknak teremtenek konkurenciát az 
urnafalat illetően, ezek a díjak bármikor módosíthatók. A helyi vállalkozóval egyeztetett az 
urnasírhelyek tekintetében. Az ő elmondása szerint általában akármelyik temetőben jár, nem 
feltétlenül csak a sírlappal borított urnasírhelyek láthatóak, hanem emlékművel ellátott 
urnasírhelyek is megtalálhatóak. Azt javasolta, hogy amennyiben emlékmű mégis kerülhet, 
ezekre a sírokra maximum 90 cm magasságban legyen a földfelszíntől. Amennyiben emlékmű 
nem kerül ezekre, fedlapos lesz, akkor a földfelszíntől 20 cm magasságot javasol. Egy 
természetes lejtést adni kell hasonlóan, mint az egyéb síroknak. Nyílván a Képviselő-
testületnek el kell dönteni, hogy melyikre nézve teszi le a voksát. A helyszínt illetően egy 
határozattal hagyná jóvá a Képviselő-testület. Úgy gondolja, hogy hellyel-közel ugyanarról a 
területről beszélnek, az üzemeltetővel is egyeztet, és az említett helyek közül a 
legpraktikusabbra fogják e elkezdeni. 
 
A bizottsági üléseken elhangzott az az álláspont, hogy lehetőleg egységes legyen az 
urnasírhely. A vállalkozóval folytatott egyeztetést követően, álláspontja szerint, pontosan 
azért kellene engedni emlékművek elhelyezését is, mert amikor egy hozzátartozó család 
felkeresi őket, azért kérdezi meg ezt a másik lehetőséget, mert az urnafalnál az egységes 
sírhelyekből nem szeretne választani. Nem feltétlenül egyszerű kérdés, hiszen kegyeleti 
dolgokról van szó. Az is előfordulhat, hogy adott esetben, egy adott család úgy tudja 
véglegesen lezárni, hogy olyan emlékművet emel, amilyet ő szeretne. Azt a részt is el tudja 
fogadni, hogy próbálnak ott egy egységes képet kialakítani és ne legyen úgymond 
„versenyszellem” a síremlékek tekintetében. Ha a Képviselő-testület úgy gondolja, hogy most 
nem tud egységesen állást foglalni a mellett, hogy milyen feltételeket szabjon, különösebb 
határidő nem köti őket, akár újra is tárgyalható ez a kérdés. 
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Összegezve emlékmű esetén 90 cm a magasság, a fedlap esetén pedig 20 cm. A sírhely 
80x100 cm lesz, a sírkeret 60x80 cm, a sírgödör pedig 30x50 cm lesz. Egy urnasírhely 4 urna 
elhelyezését szolgálja. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A bizottsági ülésen is azt az álláspontot képviselte, hogy ezeknél a sírhelyeknél csak fedlap 
elhelyezésére adjanak lehetőséget. Azt gondolja, hogy nem kell 90 cm magas emlékműveket 
állítani, nem kell az, hogy az emberek egymást ilyen nagy költségekbe hajszolják. Azt 
gondolja, hogy inkább abba az irányba menjenek el, hogy csak fedlapot lehessen elhelyezni 20 
cm vastagságban. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

A helyszínt illetően némi eltérés van a két bizottsági javaslat között. Maga is bejárta helyszínt, 
szerinte megfelelő az urnafal és a kerítés közötti területen a bejárattól jobb kéz felé eső részen, 
vagy arra merőlegesen a kerítés mentén a fák között, vagy ugyan ebbe a táblába az utolsó 
rendes sírhelyet követően van szabad területen. Nyílván ez még egyeztetés kérdése lesz az 
üzemeltetővel, hogy hogyan tudják legcélszerűbben elhelyezni. Mindenképpen azt tartja 
célszerűnek, hogy az urnás rész, ezen a területen legyen. Egyéb célra az önkormányzat ezt a 
területet nem tudja használni, tehát rendes sírok elhelyezését ez már nem valószínű, hogy 
fogja szolgálni. Az urnás temetkezésnek ez a kis parcella teljesen megfelelő lesz. 
Tulajdonképpen ezt a tájékoztatót tudomásul veszi a Képviselő-testület a helyszínt illetően. 
Esetleg, ha lesz bejárás, fogja értesíteni a Képviselő-testületet, Polgármester urat és egy külön 
bejárással egész pontosan megbeszélhetik az üzemeltetővel, hogy hol is kezdődjön, ez a 
temetkezés. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Azt gondolja, hogy az urnafal és a kerítés közé előre, ne kerüljön semmi. Az urnafalon túlra 
kerüljön. 
 
Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy az urnafal mögé kerüljön, tehát ne az urnafal és a kerítés 
közé kerüljenek az urnasírhelyek, kézfelemeléssel jelezze. 
 
 A Képviselő-testület 7 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
123/2014. (III.27.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy tudomásul veszi az urnasírhelyek lehetséges elhelyezéséről szóló 
tájékoztatót azzal, hogy az urnasírhelyek ne kerüljenek az urnafal és a kerítés 
közé. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Hegyi Elemérné temető üzemeltető 
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy emlékművet ne lehessen állítani, csak fedlapot lehessen 
ráhelyezni 20 cm vastagságban, kézfelemeléssel jelezze. 
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A Képviselő-testület 3 igen szavazattal és 5 tartózkodással szavazott. A javaslat nem kapta 
meg a szükséges szavazatot. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ezzel most nem szavaztak meg semmit, ezzel azt mondják, hogy teljesen szabályozatlan 
bárki, bármit tehet.  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

Ezzel az lett megszavazva, hogy emlékmű is állítható. Most azt kell leszabályozni, hogy az 
emlékmű mekkora legyen. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ha az emlékművet elfogadják, ott fognak az emberek versengeni, hogy ki tud több pénzt oda 
tenni a sírhelyre. Kéri, gondolják át, hogy biztosan ezt akarják-e? Emlékmű legyen 90 cm 
magasságig, vagy engedjék korlátlanul? 
 
Gál-Szalai Erika képviselő:  

Ő nem akarja, hogy ilyen legyen, ős a díszsírhellyel sem nem értett egyet. 
 
Kovács Sándorné képviselő:  

Kezdeményezi, hogy szavazzanak újra. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri, hogy aki egyetért az újra szavazással, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal 2 tartózkodás mellett úgy döntött, hogy újra szavaz az 
emlékmű és a fedlap tekintetében. 
 
Vitéz Zsolt képviselő:  

Nem lehetne két terület, az egyik rész emlékműves, a másik pedig fedlapos lenne? Szerinte 
legyen 2 terület és így keressenek területet. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

Ezt a javaslatot is jónak tartja. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ezzel azért nem ért egyet, mert, ha két táblát jelölnek ki, emlékműveset és fedlaposat, ezzel 
azt mondják, hogy vannak 1. osztályú és 2. osztályú halottak. Legalább ott legyenek 
egyformák és ott ne tegyenek egymás között különbséget. Nagyon nem támogatja azt, hogy 
egy életen keresztül kuporgatják a pénzt, hogy 1 millió Ft-os emlékművet, síremléket 
állítsanak. Inkább éljenek boldogabban, és költsék magukra a pénzt. Ezt nem tudja támogatni. 
 
Kéri, hogy aki egyetért Vitéz Zsolt képviselő javaslatával, hogy két részre bontsák a területet, 
legyen egy emlékműves és egy fedlapos rész, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 4 igen 2 nem szavazattal és 2 tartózkodással szavazott. A javaslat nem 
kapta meg a szükséges szavazatot. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  

Már bizottsági ülésen is megkérdezte, és újra megkérdezi, hogy miért kell szabályozni, hogy 
milyen emlékmű legyen rajta, vagy csak fedlap legyen? Az urnasírhelyek helyének a 
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kijelöléséről, illetve a sírhely megváltásnak az áráról kell feltétlen dönteni. Menet közben úgy 
is kialakul, hogy miért igényelték ezt a lakosok, mert, van kolumbárium, van hagyományos 
sírhely és mégis van erre igény. Tehát valami elképzelése biztos van, aki igényli ezt, csak erről 
ők nem tudnak. Előre leszabályozni nem biztos, hogy szerencsés. 
 

Holló János alpolgármester kiment az ülésről, jelen van 7 képviselő. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Lehet, hogy nem szerencsés, de van egy olyan pl., hogy településrendezési terv. Ezek a 
döntések ahhoz kellenek, hogy ahogy a település is, úgy a temető is lehetőleg egységes képet 
mutasson. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  

De már nem fog, mert már nem az. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Már nem az, éppen ezért kellene abba az irányba terelni a dolgokat, hogy egységesebb legyen.  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

Abban igaza van Hajduné Holló Katalin képviselőnek, hogy az anyag, amikor kiment ezt nem 
tartalmazta. A bizottsági ülésen vetődött fel, hogy ha ezt a lehetőséget megadják a 
lakosságnak, akkor hogyan is lehessen oda emlékeket emelni. Ez viszont a Képviselő-testület 
hatásköre. Ha bármilyen szabályt akarnak erre nézve bevezetni, akkor azt a Képviselő-
testületnek kell megmondani. Joga van azt mondani, hogy egységes és fedlapos legyen, joga 
van azt mondani, hogy enged emlékművet, és joga van annak a méretét meghatározni. Nem 
köti őket törvényi határidő, nyugodtan lehet ezt a kérdést taglalni, következő ülésre 
visszahozni. Havonta körülbelül 2-3 fő megjelenik érdeklődés szintjén. A vállalkozó szerint 
pont azért jelennek meg ezzel az igénnyel, mert az egységeset nem szeretnék. 
 

Holló János alpolgármester visszajött az ülésre, jelen van 8 képviselő. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

Semmi nem köti a kezüket, hogy ezt most véglegesen eldöntsék, de ha lesz mindenki számára 
elfogadható javaslat, akkor igen. A javaslatok elfogadásához 5 igen szavazat szükséges, mivel 
ezek rendeletmódosító javaslatok. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Azt javasolja, hogy több lépésben döntsenek. Döntsenek arról, hogy engedélyezik-e az 
emlékmű állítását vagy csak a fedlapot. Utána döntenek a méretéről. 
 
Most mindenki azt csinál, amit akar. Ehhez nem kell egy szavazat sem. Megszavazzák azt, 
hogy lehet urnasírhelyeket építeni, és ha nem döntenek arról, hogy milyen méretű, milyen 
formájú legyen, akkor mindenki olyat csinál, amilyet akar. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

De addig nem kezdhetik meg, amíg nincs eldöntve. Ezt el kell dönteni ahhoz, hogy az első 
ügyfél oda mehessen és lerakhassák az első sírhelyet. Valami méret alapján a vállalkozónak 
oda kell menni, ami alapján ezt kialakítja. Ahhoz pedig kell ez a döntés. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Az volt a legutóbbi álláspont, hogy szavazzanak újra.  
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Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy ne legyen emlékmű, csak fedlap, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 4 igen szavazattal 4 tartózkodás mellett szavazott. A javaslat nem kapta 
meg a szükséges szavazatot. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kérdezi, hogy van-e javaslat az emlékmű méretére?  
 
Gál-Szalai Erika képviselő:  

Javasolja, hogy 30 cm legyen. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

Az kicsi. A 90 cm maximális magasság, azt jelenti, hogy attól magasabbat nem emelhet, csak 
kisebbet, vagy pont 90 cm-t.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri, hogy aki egyetért maximálisan 90 cm-es emlékmű állításával, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 3 igen 2 nem szavazattal 3 tartózkodás mellett szavazott. A javaslat nem 
kapta meg a szükséges szavazatot. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri, hogy aki egyetért a fedlap vonatkozásában, hogy maximum 20 cm lehet, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett elfogadta a javaslatot. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

Még mindig nem teljesen kerek a történet. Jelenleg a fedlap magasságát szavazta meg a 
Képviselő-testület, de azt nem szavazta meg, hogy kizárólag fedlap lehet. Még mindig nincs 
letisztázva, hogy fedlapot emelnek, vagy emlékművet.   
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Az emlékmű kérdésében a legközelebbi testületi ülésen újra dönteni fognak. Kéri, hogy aki a 
rendeletmódosítást elfogadja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi rendeletet alkotta: 
 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
16/2014. (III.27.)  önkormányzati rendelete 

A temetőkről és temetkezési tevékenységről szóló 
3/2014.(II.05.)önkormányzati rendeletének módosításáról 

 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikk (2) 
bekezdésében meghatározott eredeti jogalkotói hatáskörében, az Alaptörvény 32. § (1) 
bekezdés  a) pontjában meghatározott feladatkörben eljárva a temetőkről és a temetkezési 
tevékenységről szóló 1999. évi XLIII. tv. 41. §. (3) bekezdésében kapott felhatalmazás alapján 
a következőket rendeli el: 
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1.§. 

 
A Képviselő-testület a   temetőkről és temetkezési tevékenységről szóló 3/2014. (II.5.) 
önkormányzati rendeletének (továbbiakban:Rendelet)  5.§ (4) bekezdése helyébe a következő 
rendelkezés lép 
 
5.§(4)  A temetőben alkalmazott temetési helyek az alábbiak: 

a)  egyes sírhely, 
b)  kettős sírhely, 
c) sírbolt, 
d) urnafülke, 
e) urnasírhely 

 
2.§. 

 
A Rendelet 1. melléklete helyébe a jelen rendelettel elfogadott 1. melléklet lép. 
 

3.§. 
 

A Rendelet 2. melléklete helyébe a jelen rendelettel elfogadott 2. melléklet  lép. 
 

4.§ 
 
E rendelet 2014. április 1-én lép hatályba. 
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1. sz. melléklet 

 

 

 

 
  

 Sírhelyek méretei: Sírkeret méretei: Sírgödör méretei: 

 

 
a./ egyes felnőtt sír: 160 cm x 300 cm 120 cm x 220 cm   80 cm x 220 cm 
 
b./ kettős felnőtt sír: 240 cm x 300 cm 180 cm x 220 cm 160 cm x 220 cm 
 
c./ gyermeksír: 120 cm x 220 cm  80 cm x 160 cm   60 cm x 120 cm 
 
d./urnasírhely  80 cm x 100 cm  60 cm x  80 cm   30 cm x  50 cm 
 
 
 

 
 

A síremlék hátsó falának egy vonalban kell lennie,  
a sírkeret lábánál +0,-10 cm eltérés lehet. 

 
 
 
Sorok közötti távolság: 1,6 m 
 
Két sír közötti távolság: 40 cm 
 
A síralap föld feletti magassága: 5 cm   
 
A fejkő felőli síralap közötti távolság: 50 cm 
 
Urnasírhelyre helyezendő fedlap magassága: 20 cm  
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2. sz. melléklet 

 
 
    

A temetési hely megváltási és újraváltási díjai 
 

 
I.   

1.) Egyes sírhely esetén  12.000 Ft. 

2.) Kettős sírhely esetén  24.000 Ft. 

3.) Gyerek sírhely esetén    6.000 Ft. 

4.) Urnafülke megváltása   50.000 Ft. 

5.)Urnasírhely megváltása 10.000Ft. 

  

                A díjakat évente felül kell vizsgálni. 

 

II.            Sírhely előre megváltásának díja                                     55.000 Ft. 

               Urnasírhely előre megváltásának díja                          35.000 Ft. 

      Urnafülke előre  megváltásának díja    50.000 Ft. 

III.           Újraváltási díj 

A temetési helyek újraváltási díja sírhelyenként   

                         sírhely :15.000 Ft. 

          urnasírhely:13.000.Ft  

               Urnafülke újraváltási díja   50.000 Ft. 

 
 

17) Kérdések, interpellációk 
 
Gál-Szalai Erika képviselő:  

A mai nap több emberrel beszélt a kutya transzponderről, a chippeltetésről, ami most már 1 
éve lezajlott, vagyis le kellett volna zajlania. Hétvégén, hogy a bechippelt kutyája elveszett, 
szerencsére a facebookra kiírta és rögtön meg is találták. Abban az esetben, ha nem találják 
meg és elviszi a sintér, akkor őt értesítik a chip alapján, vagy neki kell érte menni? Már 
többen is kérdezték, hogy hogyan tudják azt a kutyát visszaszerezni. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Meg kell kérdezni a vállalkozótól, ez hogyan működik. Vissza semmiképpen sem hozzák, de 
valami jelzéssel kell élniük és ilyen esetben felszólítani a tulajdonost, hogy menjen érte.  
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető: 

Volt olyan, hogy elvitték és nem jeleztek, hanem a tulajdonos kérdezte meg. 
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Gál-Szalai Erika képviselő:  

Felháborító a dolog, ő az összes kutyáját bechippeltette határidőig. Azonban azt tudja 
mindenki, hogy ezt nagyon sokan nem tették meg. Bejelentéseknél ugyanúgy leírja papíron, 
hogy hány kutyája van, melyik szám alatt tartja. Valaki ezt olyan könnyen veszi. Mikor lesz 
várható egy végleges ellenőrzés? Ezzel megint csak az várható, hogy fizetik a 20-30 ezreket a 
kóbor kutyák ügyében, mert fogják, kirakják, letagadják, ami még esetleg előtte való nap nála 
volt. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

Az ellenőrzés tavasszal meg fog történni, ugyanis az előkészületek munkái már folyik. Van 
egy országos eb nyilvántartás, amihez hozzáférése van a Polgármesteri Hivatalnak. Az elmúlt 
év végén az eb összeírás már megtörtént. Már látnak is adatokat, konkrét számmal nem 
készült, de jócskán vannak azok, akik nem teljesítették az eb összeírásra vonatkozó 
kötelezettségüket. Feltételezi, hogy azok a chippelést sem. A Polgármesteri Hivatal kollégái 
fognak menni, ellenőrizni. A nyilvántartás alapján megnézik, hogy kik azok, akik az eb 
összeírást teljesítették határidőre és helyszínen fogják ezeket a lakosokat ellenőrizni. Úgy 
gondolja, hogy ez a tavasszal meg fog történni. 
 
 

18) Egyebek 
1) Döntés az Egyeki Nyár rendezvénysorozatról 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ezt a napirendi pontot a Településfejlesztési Bizottság tárgyalta. Kéri a bizottságok 
álláspontjának ismertetését. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  

A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 4 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 2014. évi 
rendezvények és a rendezvényekhez tervezett körülbelül keretösszegeket az alábbiak szerint: 
 

- március 21, nyugdíjas tavasz, 500 eFt 
- április 20, locsoló bál, 100 eFt 
- május 10, Retró Disco, 100 eFt 
- május 21, Kihívás Napja 
- július 5, Egyeki Vígasságok, Egészségnap, Tűzoltó Jubileum, 2.000 eFt 
- augusztus 16, Vesszős Bál, 500 eFt 
- november 8, Retró Disco, 100 eFt 
- decemberben 2 x Idősek karácsonya, 1.000 eFt 
- december 31, Szilveszteri bál, 100 eFt 
- Tartalék, egyéb: 600 eFt 

 
A fenti programok esetében a megvalósítás időpontja módosulhat. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Gál-Szalai Erika képviselő kérdezte, hogy ez mennyire megvalósítható. Úgy tekintse 
mindenki, hogy ez a cél, de ezt hajszálpontosan nem tudják betartani. Az a cél, hogy ebből az 
összegből jöjjenek ki. Ami fontos, hogy az éves költségvetést 1 Ft-tal sem léphetik túl. Ha az 
egyik rendezvénynél túllépik, akkor az a másik rendezvény rovására fog menni. Ha az egyik 
rendezvénynél van megtakarítás, akkor az a másik rendezvénynél fog pluszként jelentkezni. A 
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rendezvényekre az 5 millió Ft-os keretből, 1.700.000 Ft zároltak és azt mondták, hogy 
júniusban újratárgyalják a költségvetést, megnézik, hogy milyen a pénzügyi helyzetük, milyen 
a likviditásuk és annak függvényében fognak esetleg további összegeket zárolni vagy 
összegeket feloldani. 
 
Gál-Szalai Erika képviselő:  

Legutóbb a Nőnapi discó szervezésével próbált a fiataloknak segíteni. Demeter László 
vállalkozóval egyeztetett, hogy ha az elkövetkezendőkben egy retró discót szerveznének, 
akkor mennyire segítene benne. Ő azt mondta, hogy bármikor segít, csak keressék meg. 
Felvetette, hogy a hivatalnak is van egy sémája, hogy megpróbálja ezt megfinanszírozni. 
Demeter László akkor azt mondta, hogy ő inkább a felnőtteket érintően segít, mert van benne 
tapasztalata és kifizetődőbbnek látja, mint egy a fiataloknak megszervezett discót. Úgyhogy 
szerinte reális eséllyel indulhatnak ennek neki, mert lesz támogatása. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Amikor a fiataloknak discót szerveznek az már nem olyan, mint régen volt. Arra kell 
törekedni hogy az önkormányzat a rendezvényeivel minden korosztályt találjon meg. A 
tavalyihoz képest már ez egy nagy előre lépés és az idén kerekebbek lesznek a rendezvényeik. 
Ahogy elmondta múlt hét pénteken az átadó ünnepségek nagyon jól sikerültek, a Nyugdíjas 
Tavasz hasonlóan jól sikerült, hasonlóan az Idősek Karácsonya rendezvényhez. 
 
Mivel több kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki tájékoztatót tudomásul veszi és 
elfogadja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
124/2014. (III.27.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, a 
2014. évi rendezvények és a rendezvényekhez tervezett körülbelül 
keretösszegeket az alábbiak szerint fogadja el: 
 

- március 21, nyugdíjas tavasz, 500 eFt 
- április 20, locsoló bál, 100 eFt 
- május 10, Retró Disco, 100 eFt 
- május 21, Kihívás Napja 
- július 5, Egyeki Vígasságok, Egészségnap, Tűzoltó Jubileum, 2.000 eFt 
- augusztus 16, Vesszős Bál, 500 eFt 
- november 8, Retró Disco, 100 eFt 
- decemberben 2 x Idősek karácsonya, 1.000 eFt 
- december 31, Szilveszteri bál, 100 eFt 
- Tartalék, egyéb: 600 eFt 

 
A fenti programok esetében a megvalósítás időpontja módosulhat. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Polgármester 

 
 
 



EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 
A 2014. MÁRCIUS 27. NAPJÁN TARTOTT NYÍLVÁNOS ÜLÉSÉRŐL 

 

39/46 

 
2) Környezetvédelmi alap felhasználásáról döntés 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ezt a napirendi pontot a Településfejlesztési Bizottság tárgyalta. Kéri a bizottság 
álláspontjának ismertetését. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  

A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a környezetvédelmi alap 
terhére bruttó 200.000 Ft összeget biztosítson madárvédelmi munkálatokra. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki elfogadja a bizottság javaslatát, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
125/2014. (III.27.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a környezetvédelmi alap terhére bruttó 200.000 Ft összeget biztosít 
madárvédelmi munkálatokra. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Polgármester  

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
 

3) Előterjesztés a holokauszt egyeki áldozatainak történő emléktábla állítására 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ezt a napirendi pontot a Településfejlesztési Bizottság tárgyalta. Kéri a bizottság 
álláspontjának ismertetését. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  

A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy támogassa a holokauszt 
egyeki áldozatainak történő emléktábla elhelyezését. Javasolja, hogy az emléktábla a zsidó 
temetőben a Hunyadi úttal párhuzamosan kerüljön elhelyezésre a betonkerítés megnyitásával. 
 Amennyiben ez nem lehetséges, javasolja, hogy az emléktábla a kerítésre kerüljön a Hunyadi 
úttal párhuzamosan. 
 
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 3 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett javasolja a Képviselő-testületnek, hogy 
nettó 50.000 Ft támogatást biztosítson a holokauszt egyeki áldozatainak történő emléktábla 
állításához, és járuljon hozzá, hogy a táblára rákerüljön, hogy „Egyek Nagyközség 
Önkormányzatának támogatásával 2014.” 
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Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  

Ha megbontják a betonfalat és a temetőbe beteszik az emlékművet, azzal eldugják. Egy 
emlékműnek az alapvető funkciója az, hogy ország-világ előtt felhívják a figyelmet valamire, 
amit ők tisztelnek, amire ők emléket állítanak, amivel ők együtt éreznek. Tehát ezt ő nem 
tartja jó ötletnek, hogy eldugják a temető belsejébe ezt az emlékművet. Az hogy a településen 
belül helyileg hol legyen, arra nincs konkrét javaslata, de mindenképpen olyan helyre 
szerencsés felállítani, ahol más is látja. Főleg akkor, ha ráírják, hogy az önkormányzat 
támogatásával, amit nagyon helyesnek érez, mert valahol azt gondolja, hogy ez kötelező. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Felmerült, hogy melyik helyszínen valósuljon meg. A bizottsági ülésen részt vett Mihály 
Attila is és ő helyeselte ezeket az elgondolásokat. Nem akarják eldugni és nem akarnak 
kötöttségeket megfogalmazni. Ennek a kezdeményezője Mihály Attila, és ahogy ők a 
legjobbnak látják, de a bizottsági ülésen jelen lévők is ott látnák jónak a kerítésnél vagy a 
kerítéstől egy kicsit beljebb. Mindenképpen látható legyen, mert ha a kerítés tetejéből 
levesznek 1-2 betonelemet és helyére hálót tesznek, onnantól kezdve védett és látható lesz. Ha 
kiteszik simán a betonfalra, félő, hogy esetleg rosszindulatú emberek meggyalázzák. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  

Ezt mind megérti és egyetért, hogy valamiféle védelmet biztosítani kell neki, de van térfigyelő 
kamera, és ha olyan helyre teszik, ahol a térfigyelő kamera is látja, akkor annak minimális 
esélye van, hogy megrongálják. Arra lehet számítani, hogy akárhová kerül egy holokauszt 
emlékmű, mindig lesznek, akik neki mennek annak az emlékműnek. Az izraelita felekezetnek 
szigorú szabályai vannak a temetkezést illetően, egyáltalán hozzá lehet-e ahhoz a kerítéshez 
nyúlni, le kellene egyeztetni a helyileg illetékes rabbival. Azt gondolja, hogy ha már 
hozzájárulnak egy ilyen emlékmű állításához, ami egy nagyszerű dolog, akkor az olyan helyen 
legyen, ahol látják is. 
 
Amikor ki lett téve a Szabó Pál emlékmű, nézték az embereket és szó szerint meghajtották 
fejüket az emlékmű előtt, amikor elmentek. Ezt szinte olyan, mint amikor a római katolikus 
emberek keresztet vetnek, amikor egy templom mellett elmennek. Akinek ez fontos, hadd 
lássa, és ha a kegyeleti érzéseit ki akarja fejezni, akkor azt hadd tegye meg. Ez valahol egy 
kicsit a szabadságnak a kérdése. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ezzel egyetért. Mihály Attila magára vállalta, hogy a MAZSIHISZ-el, illetve akivel kell 
egyeztet. A képviselőjüket is meghívja erre a rendezvényre. Egyedül az időpont az, amiben 
bizonytalan, mert május 25-én szerette volna, de aznap lesz az európai parlamenti választás. 
Aznapra nem javasolták a rendezvény megtartását.  
 
Tóth Gábor Egyekért Egyesület tiszteletbeli elnöke: 

A zsidó temetőt az emléktábla elhelyezésére ő sem helyesli, mert ebben a faluban is vannak 
gonosz, rosszindulatú emberek, akik meg fogják keresni az alkalmat és lehetőséget, 1 héten 
belül meggyalázzák az emléktáblát. Lehetne a régi zsidó imaház helyén, ami egy védettebb 
szem előtt lévő terület. A C épület hozzájuk legközelebb eső homlokzatára fel lehetne tenni az 
iskolán belül, vagy a napközi konyha részére, vagy a községháza falára. Itt védettebb lenne 
mindenképpen. A temető nem jó, biztos, hogy meggyaláznák. Erre számíthatnak, sok 
embernek ez nem tetszik. Kéri, hogy támogassák azt a lehetőséget, hogy az imaház helyén 
tegyék ki, még jobb lehetőség lenne a vasút állomásra, a miatt, mert onnan vitték őket el.  
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Lovas kocsival vitték őket Balmazújvárosra, nem vonattal. Mihály Attila ebből írta a diploma 
dolgozatát, amit ő is szeretne elolvasni. Ez az ő történetüket dolgozza fel.  
 
Azt mondja, hogy ez most nem az ő témájuk. Az önkormányzat annak tud eleget tenni, amit 
az akció kezdeményezője kért. Ha Mihály Attila azt kérte, hogy oda szeretné tenni, neki van 
egy elgondolása, akkor ők azt támogassák. Ha valakinek ez esetleg nem teljesen jó, akkor 
kéri, hogy egyeztessen Mihály Attilával. Ő azt kérte, hogy oda kerüljön a zsidó temetőhöz, ők 
erre a bizottsági ülésen áldásukat adták.  
 
Tóth Gábor Egyekért Egyesület tiszteletbeli elnöke: 

Mihály Attila ünnepséget szervezett, a táblát ő kérte. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Akkor egyeztessenek egymással és utána keressék meg az önkormányzatot. 
 
Holló János alpolgármester:  

Tisztázzák a dolgot, ő bármelyik helyszínt támogatná. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  

Volna egy javaslata. Döntsenek róla, hogy az önkormányzat támogatja az emlékmű, 
emléktábla kihelyezését közterületen, jól látható helyen és oda bízza az előterjesztőre, 
indítványozóra, - akár az Egyekért Egyesületre, akár a tiszteletbeli elnökére, akár Mihály 
Attilára - hogy válasszon ki olyan egy helyszínt, ami a közbiztonsági szempontoknak és a 
kegyeleti céloknak, a megemlékezés tisztességének megfelel. Írják bele, mennyi pénzzel 
támogatják, ha már erre született bármiféle megegyezés és akkor már ezzel előrébb vannak. A 
következő testületi ülésen elég, ha kapnak egy tájékoztatást a helyszínről. Ha valakinek van 
ellenvetése, akkor maximum átteszik máshova. Úgy gondolja, hogy nem egy több tonnás 
emlékműről van szó, le lehet venni és át lehet tenni máshova. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Javasolja, hogy szavazzanak a Településfejlesztési Bizottság javaslatáról azzal a 
kiegészítéssel, hogy a helyszínnel kapcsolatban a kezdeményezőknek új javaslata van, akkor 
azt a következő testületi ülésen újratárgyalják. Kéri, hogy aki a javaslattal így egyetért, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
126/2014. (III.27.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy támogatja a holokauszt egyeki áldozatainak történő emléktábla állítását.  
 
Az emléktábla állításához nettó 50.000 Ft támogatást biztosít és hozzájárul, 
hogy a táblára rákerüljön, hogy „Egyek Nagyközség Önkormányzatának 
támogatásával 2014.” 
 
Javasolja, hogy az emléktábla a zsidó temetőben a Hunyadi úttal párhuzamosan 
kerüljön elhelyezésre a betonkerítés megnyitásával.  Amennyiben ez nem 
lehetséges, javasolja, hogy az emléktábla a kerítésre kerüljön a Hunyadi úttal 
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párhuzamosan. 
 
Amennyiben a helyszínnel kapcsolatban az emléktábla állítását 
kezdeményezőknek más javaslata van a soron következő Képviselő-testületi 
ülésen újra tárgyalja a napirendet. 
 
Határidő: folyamatos  
Felelős: Polgármester  

 
 

4) Előterjesztés a Balmazújvárosi Kistérség Többcélú Társulása társulási 
megállapodásának módosítására 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A napirendet a Településfejlesztési Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának 
ismertetését. 
 

Kovács Sándorné képviselő kiment az ülésről, jelen van 7 képviselő. 
 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  

A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 4 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a Balmazújvárosi 
Kistérség Többcélú Társulása társulási megállapodásának módosítását. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki egyetért az előterjesztéssel, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
127/2014. (III.27.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Magyarország 
helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 88.§ (2) 
bekezdése alapján a Balmazújvárosi Kistérség Többcélú Társulásának társulási 
megállapodása módosítását elfogadja.  
 
A Képviselő-testület felhatalmazza Dr. Miluczky Attila polgármestert a 
társulási megállapodás módosításának aláírására.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester  

 
 

5) Pályázat benyújtása műfüves pályára 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
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Dr. Antal László képviselő:  

A Pénzügyi Bizottság 2 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett javasolja, hogy az Egyek 
Nagyközség Önkormányzata által, az MLSZ Országos Pályaépítési Programja VIII. 
ütemére benyújtandó pályázat esetében az alábbi összköltséget növelő opcionális tételek 
kerüljenek megvalósításra:  

 
a. 2 db fedett kispad 12 személy részére  
b. mobil lelátó 80 fő részére 
c. kerítés 150 fm hosszúságban 
d. LED világítás  

 
A Pénzügyi Bizottság 2 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett javasolja az alábbi határozati 
javaslat elfogadását: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzata pályázatot nyújt be az MLSZ Országos Pályaépítési 
Programja VIII. üteme keretében. 
 
A pályázat keretében kisméretű műfüves pálya 20x40 m (22x42 m) kerül megépítésre.  
 
A beruházás elszámolható költsége:43.829.230 Ft. 
 
A pályázat útján igényelt támogatás: 30.680.461 Ft (70%) 
 
Önerő: 13.148.769 Ft (30%) 
 
Az önerő összegét önkormányzatunk a 2015. évi költségvetésébe betervezi. 
 
A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert a pályázattal kapcsolatos további teendők 
megtételére, azaz a szakmai partnerekkel kötött együttműködési megállapodás, és a pályázati 
dokumentáció aláírására, a pályázat benyújtásához szükséges szaktevékenységekre irányuló 
szerződések megkötésére és a tulajdonában lévő beruházással érintett ingatlan fenntartójával 
szükséges megállapodás megkötésére. 
 

Kovács Sándorné képviselő visszajött az ülésre, jelen van 8 képviselő. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki egyetért a Pénzügyi Bizottság javaslatával, 
kézfelnyújtással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
128/2014. (III.27.) számú határozata: 

 
a) Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, hogy az Egyek 

Nagyközség Önkormányzata által, az MLSZ Országos Pályaépítési Programja VIII. 
ütemére benyújtandó pályázat esetében az alábbi összköltséget növelő opcionális tételek 
kerüljenek megvalósításra:  
 

a. 2 db fedett kispad 12 személy részére  
b. mobil lelátó 80 fő részére 
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c. kerítés 150 fm hosszúságban 
d. LED világítás  

 
Határidő: 2014. április 11. 
Felelős: Bóta Barbara aljegyző 
              Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

b) Egyek Nagyközség Önkormányzata pályázatot nyújt be az MLSZ Országos Pályaépítési 
Programja VIII. üteme keretében. 
 
A pályázat keretében kisméretű műfüves pálya 20x40 m (22x42 m) kerül megépítésre.  
 
A beruházás elszámolható költsége:43.829.230 Ft. 
 
A pályázat útján igényelt támogatás: 30.680.461 Ft (70%) 
 
Önerő: 13.148.769 Ft (30%) 
 
Az önerő összegét önkormányzatunk a 2015. évi költségvetésébe betervezi. 
 
A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert a pályázattal kapcsolatos további teendők 
megtételére, azaz a szakmai partnerekkel kötött együttműködési megállapodás, és a pályázati 
dokumentáció aláírására, a pályázat benyújtásához szükséges szaktevékenységekre irányuló 
szerződések megkötésére és a tulajdonában lévő beruházással érintett ingatlan fenntartójával 
szükséges megállapodás megkötésére. 
 
Határidő: 2014. április 11. 
Felelős: Bóta Barbara aljegyző 
              Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

6) Egyeki Népdalkör kérelme 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Dr. Antal László képviselő:  

A bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy 30.000 Ft támogatást 
nyújtson az Egyeki Népdalkör részére a működési tartalék terhére fellépő ruhára. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki egyetért a Pénzügyi Bizottság javaslatával, 
kézfelnyújtással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
129/2014. (III.27.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy 30.000 Ft támogatást biztosít az Egyeki Népdalkör részére fellépő ruhára 
a 2014. évi költségvetésben tervezett működési tartalék terhére. 
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Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
 

7) Pályázat benyújtása műfüves ovi focipályára 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Dr. Antal László képviselő:  

A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal elviekben támogatja a műfüves ovi focipályára 
történő pályázat benyújtását, de a döntést a Képviselő-testületre bízza. A bizottság délelőtt 
szembesült ezzel, és semmi konkrétum nem volt, hogy az egyház hogyan áll ehhez a 
kérdéshez. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  

Délelőtt óta nem sikerült a fenntartóval felvenni a kapcsolatot ez ügyben, viszont alaposabban 
átnézte a pályázati lehetőséget, ami egy 7x13 méteres műfüves többfunkciós pályáról szól, és 
nem csak az óvoda fenntartója, hanem a tulajdonosa is pályázhat. Ebben az évben kerülnek 
megvalósításra, az önrész összege 2,5-2,8 millió forint között van. Esetleg, ha az önrész 
biztosítása a következő évben gondot okoz, akkor automatikusan átütemezhető egy évvel 
későbbre. Tehát egész rugalmas a pályázat e tekintetben.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Javasolja, hogy támogassák ezt a pályázati lehetőséget. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  

Mivel a fenntartóval nem sikerült egyeztetnie és a pályázat benyújtási határideje április 6, 
tehát olyan döntés lenne szerencsés, hogy amennyiben az egyik nem akkor a másik biztosítja 
az önrészt.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kérjék fel az egyházat, hogy az önrészt tegye hozzá, amennyiben nem tudja hozzátenni, akkor 
az önkormányzat fog helyt állni, de ez mindenképpen az önkormányzat tulajdonába kerül.  
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  

Azon a Képviselő-testületi ülésen, amikor arról döntöttek, hogy a Római Katolikus Egyház 
fenntartásába adja át az iskolát, volt egy elég parázs vita András atya és közte. Akkor arról 
volt szó, hogy évente 5 millió Ft-ot kell kifizetnie az önkormányzatnak a Római Katolikus 
Egyház részére, mint fenntartó részére, és ezzel a tétellel is jóval drágább volt az ajánlatuk, 
mint a másik két pályázóé. Ebből fakadt a vita közöttük. Ehhez képest benne maradt a 
szerződésben az évi 5 millió forint és azt ki is fizeti az önkormányzat. Mivel az önkormányzat 
lenyelte ezt a békát, javasolta, hogy ezt említsék fel András atyának, hogy ezt tolerálja olyan 
módon, hogy ennek a pályázatnak az önerejét vállalja fel, mivel a gyerekek sportolási 
lehetőségét tudják ezzel kiegészíteni. Viszik ezt az 5 millió forintot évente az 
önkormányzattól túl azon, hogy amekkora támogatást ettől a kormánytól kaptak az elmúlt 4 
évben. Szerinte ennyinek bele kell férnie, hogy ezt felvállalják. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A múltkori testületi ülésen szavaztak arról, hogy ezt az 5 millió forintos összeget annyival 
csökkentik, amennyit a Caminus miatt kell kifizetni. Ez az összeg 1.900.000 Ft, tehát 
jelenállás szerint az önkormányzat 3.100.000 Ft-ot ad át. 
 
Javasolja támogatni a kezdeményezést, ahogy elhangzott, és kérjék fel az egyházat, hogy 
vállalja magára az önrészt, amennyibe nem vállalja, akkor az önkormányzatnak kell helyt 
állni. Kéri, hogy aki a javaslattal egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal elfogadta a javaslatot. 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
130/2014. (III.27.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy támogatja az Ovi - Foci Programra történő pályázat benyújtását a 4069 
Egyek, Óvoda u. 4. szám alatti óvoda tekintetében. 
 
Felkéri a Debrecen- Nyíregyházi Egyházmegyét, hogy a pályázat 
megvalósításához szükséges önrészt biztosítsa. Amennyiben az Egyház nem 
tudja biztosítani az önrészt, abban az esetben az önrészt az önkormányzat 
biztosítja. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Hajduné Holló Katalin igazgató 
 

 
Mivel több napirend és hozzászólás nem volt, a polgármester megköszönte a Képviselő-testület 
munkáját, a meghívott vendégek megjelenését és az ülést 16:45 órakor bezárta. 
 
 

K. m. f.  
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